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 گرانی اکنون
 مرگ و میر آینده

افزایش قیمت 2 تا ســه برابری 
محصولات لبنی از سال پیش تا 
کنون باعث شــده است مصرف 
سرانه این محصول تا 20 درصد 
کاهش یابد اما این کاهش تنها 
یک عدد نیست و بزرگترین ضربه  
آن در سال های آتی در جامعه بروز 
خواهد کرد. وقتی کاهش مصرف 
کلســیم باعث بروز مشــکلات 
جسمانی بشود و مردم کشورمان 
در مقابــل انــواع بیماری ها به 
خصوص بیماری های نوظهوری 
چون کرونا نتوانند تاب بیاورند با 
هزاران برابر سود حاصل از افزایش 
قیمــت لبنیات که ایــن روزها 
شاهد آن هستیم هم نمی توان 
خســارات وارده را جبران کرد. 
کما اینکه هم اکنون نیز شــاهد 
هستیم در کشــور ما آمار مرگ 
و میر بر اثر ابتلا به کرونا بســیار 
بالاست و متخصصین امر دلیل 
آن را درصد بــالای گروه های پر 
خطر در جامعه می دانند. افرادی 
که به دلیل شــرایط اقتصادی و 
فرهنگی نتوانســته اند از جسم 
خود مراقبت کنند، غذای مناسب 

مصرف کنند، ورزش کنند و ...

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان 
اصفهان:

مجموع ارزش سهام 
عدالت در استان اصفهان 

2۳ هزار میلیارد است
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان اصفهان با 
بیان اینکه مجموع ارزش سهام عدالت در استان 
2۳ هزار میلیارد تومان است، گفت: آن گروه از 
سهامداران سهام عدالت که روش غیرمستقیم 
را برای مدیریت سهام خود برگزیده اند جهت 
بهره مندی از مزایای این سهام در اولین فرصت 
و فوریت نسبت به تکمیل اطلاعات در سامانه 

سجام و احراز هویت خود اقدام کنند.
علی صبوحی در مورد مشمولان سهام عدالت و 
وضعیت آن در استان، اظهار کرد: هدف از اجرای 

طرح سهام عدالت، توزیع متعادل ثروت و...

فرزانهمستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

ارتزاق سایت های  شرط بندی از طریق شبکه بانکی ایران 

بازار سیاه قمارآنلاین جمع می شود؟ 
پس از تشدید فعالیت قمارخانه های اینترنتی و شکل گیری 

موج سهمگینی از کلاهبرداری ها در بستر شبکه بانکی، 
انتظار می رود ارتباط سایت های قمار با ریال قطع و 

متخلفان شناسایی شوند.
طی هفته های اخیر، جلوگیری از خدمات دهی 
شبکه بانکی به سایت های شرط بندی و برخورد 
با گردانندگان سایت های مذکور به یک مطالبه 

عمومی در کشور تبدیل شده است. ...

به گــزارش روابط عمومی و 
اطلاع رســانی کمیته امداد، 
قربانعلی عباسیان، رئیس کمیته 
امداد امام خمینــی )ره( اداره منطقه 2 اصفهان 
از اهدای ۴ ســری جهیزیه به نوعروسان تحت 
حمایت این اداره خبــر داد و گفت: ارزش اقلام 
اهدا شده که به همت جمعی از خیران اصفهانی 

تامین شده ۳20 میلیون ریال است.
وی کمک به تشکیل زندگی فرزندان مددجویان 
را یکی از برنامه های مهم اداره منطقه 2 کمیته 
امــداد اصفهان اعلام کــرد و گفــت: از ابتدای 
ســال ۹۹ تاکنون ۴2 کمک هزینــه جهیزیه 
به نوعروســان نیازمند تحت حمایت این اداره 

به ارزش هشــت میلیــارد و ۷20 میلیون ریال 
پرداخت شده است.

عباســیان ادامه داد: بیــش از 2 میلیارد و 202 
میلیون ریال از مجموع کمک پرداخت شده در 
این زمینه به صورت نقدی و شش میلیارد و ۵22 

میلیون ریال نیز در قالب کالا اهدا شده است.

رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( اداره منطقه 
2 اصفهان در پایان با دعوت از خیران و نیکوکاران 
برای کمک به تامین جهیزیه نیازمندان اصفهانی، 
یادآور شد: ۱۸ نوعروس دیگر کماکان در انتظار 
دریافت کمک هزینه جهیزیه از این اداره هستند 
و امیدواریم که با همــکاری نیکوکاران و همت 
مراکز نیکوکاری موفق به ارائه کمک قابل قبولی 

به این فرزندان خانوارهای آبرومند، شویم.
گفتنی است اداره منطقه 2 کمیته امداد اصفهان 
در میدان جمهوری اســلامی ابتــدای خیابان 
جامی واقع شده و بیش از ۶000 خانوار نیازمند 
با جمعیت ۱0 هــزار و ۹۴۹ نفر را تحت حمایت 

خود دارد.

کمک۸,۷میلیاردریالیکمیتهامدادمنطقه۲اصفهانبرایجهیزیهنوعروساننیازمند

رئیس کمیته امداد اداره منطقه 2 اصفهان، گفت: از ابتدای امسال تاکنون هشت میلیارد و ۷20 میلیون ریال 
کمک هزینه نقدی و کالایی جهیزیه به ۴2 نوعروس نیازمند اهدا شده است.  اخبار اصفهان

گــــــزارش

گـــزارش

واحدهای نساجی و غذایی شهرک صنعتی هرند اصفهان توسعه می یابد

معــاون هماهنگی 
عمرانــی  امــور 
استانداری اصفهان گفت: در راستای 
توسعه شهرک صنعتی هرند فضاهای 
نساجی و صنایع موادغذایی با موافقت 
محیط زیست ۳0 هکتار توسعه می یابد.

حجت الله غلامی در حاشــیه جلسه توسعه 
شهرک صنعتی هرند در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا افزود: اولویت نخســت توسعه شهرک 
صنعتی هرنــد با پرکــردن فضاهای خالی 

شهرک است.
وی ادامــه داد: در راســتای بازدیــد اخیر 
استاندار اصفهان از شــهرک  صنعتی هرند 
کمیته ای تشکیل شــد تا قرارداد فضاهای 
خالی شــهرک که به تعهــدات خود عمل 

نکردند، فسخ شود.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
اصفهان بیان کرد: تسریع در اتمام عملیات 
سایت خدمات و واگذاری به صنایع کارگاهی 
مورد نیاز شهرک و مشاغل شهری هرند در 
تعهد شرکت شهرک های استان قرار گرفت.

وی اظهار داشت: همه فرآیند قانونی توسعه 

شــهرک صنعتی هرند و دیگر شهرک های 
صنعتی اســتان پس از اخذ مصوبه شورای 
برنامه ریزی استان بوده و از هرگونه واگذاری 

قبل از مصوبه مذکور خودداری می شود.
غلامی ادامه داد: محدوده خدماتی شهرک به 
واحدهای خدماتی و صنفی مورد نیاز واگذار 
می شود همچنین تا فضاهای خالی موجود 
تعیین تکلیف نشود نسبت به واگذاری جدید 

اقدامی صورت نمی گیرد.
هرند مرکز بخش جلگه شهرستان اصفهان 
در ۱00 کیلومتری شرق این کلانشهر قرار 

دارد. 

اصفهان با بیــش از ۹ هزار واحــد تولیدی 
کوچک و بزرگ با سرمایه 22۱ هزار میلیارد 
ریال و اشــتغال 2۶۳ هزار نفر، حدود ۸۴0 
معدن در حال بهره برداری با سرمایه بیش 
از ۱0 هزار میلیارد ریال و حدود ۱۸0 هزار 
واحد صنفی، از صنعتی ترین اســتان های 

کشور بشمار می رود.
اصفهان بــا ۱2 هزار هکتــار از نظر تعداد و 
اراضی شــهرک های صنعتی مقام نخست 
را در کشــور دارد. این اســتان ۷0 شهرک 

صنعتی فعال دارد.

ایرنا
گــــــزارش

نوروزی:

عده ای به جای اجرای سیاست های کاهش آلودگی، تراموا را هدف قرار می دهند

اگر ۱2 ایستگاه مترو 
در دو سال اخیر 

چنین پیشرفتی 
داشته است و دو 

لاین تی . بی . ام در دو 
مسیر، زیر زمین کار 

می کند مبتنی بر این 
نگاه بود که دسترسی 
کسی که در مناطقی 
مانند حصه و دارک 
زندگی می کند، به 
مرکز شهر تسهیل 

شود

شهردار اصفهان گفت: هنگام مواجه با مشکلاتی چون آلودگی هوا و وقتی که باید برای مردم کاری انجام داد و دست آنها را بگیریم، برخی 
افراد پشت مردم را خالی می کنند و پروژه های مترو و تراموا را هدف قرار می دهند، اما لازم است سیاست رهایی شهر از چنگال آلودگی و 

ترافیک تداوم یابد.

 قدرت الله نــوروزی با حضور 
در یکصد و پنجاه و سومین 
جلسه علنی شورای اسلامی 
شــهر اصفهان، هموار کردن 
مسیر دسترسی تمامی مردم 
به امکانات شهری و برقراری 
عدالت فضایــی را از اهداف 
مدیریت شــهری دانســت و اظهار کرد: 
تحقق مطلوب تر دسترســی ســاکنان 
مناطق آســیب پذیر به امکانات اولیه در 
دســتور کار مدیریت شــهری است زیرا 
معتقدیــم در جامعه پایــدار و تاب آور، 
ضعیف ترین اقشار نیز باید به طور مساوی 

با سایرین از امکانات برخوردار شوند.
وی افزود: با این رویکرد برقراری عدالت 
فضایی، محور فعالیت ها به ویژه در منطقه 
۱۴ قرار گرفته و مدیریت شهری بر توسعه 
حمل ونقل عمومی و زیرساخت های شهر 
پیاده محور در تمامــی نقاط تمرکز کرده 

است.
شــهردار اصفهان با بیان اینکــه در این 
دوره مدیریت شــهری توسعه اقتصادی 
دانش بنیان مورد توجــه بوده و این مهم 
در مناطقی با بافــت تاریخی مورد تاکید 
ویژه قــرار گرفته اســت، تصریــح کرد: 
اقتصادی دانش بنیان اســت که می تواند 
 به رشد نرخ اشتغال و تولید ثروت کمک 

کند.

  توسعه حمل و نقل عمومی با هدف 
ایجاد امنیت و آرامش

وی با بیان اینکه تحقــق عدالت فضایی 
مسیر اقدامات شــهری را مشخص کرده 
است، خاطرنشــان کرد: اگر می خواهیم 
معضل آلودگی هوا را رفع کرده و آرامش 
و امنیت را برای مــردم برقرار کنیم، باید 
دنبال توسعه امکانات حمل ونقل عمومی 
باشــیم و در کنار آن شــهر و شــهروند 
هوشــمند را محقق کنیم، زیــرا این دو 

ملازم هم هستند..
نوروزی با بیان اینکه مدیریت شــهری با 
مصوبات شورا تاکنون توانسته در راستای 
هدف ایجاد عدالت فضایی، جاده فرزانگان 
و پل آفتاب را عملیاتی کند، ادامه داد: چه 

کسی باور می کرد ایجاد زمینه های امکان 
دسترســی دارک به مرکز شهر اینگونه با 

سرعت پیش برود؟
وی افزود: در هر ساعت، یک خط اتوبوس 
مناسب و اســتاندارد پنج هزار نفر، یک 
خط سبک قطار ۱0 تا 20 هزار نفر و یک 
خط قطار سریع الســیر تا ۵0 هزار نفر را 
جابجا می کند بدین ســبب با مطالعات 
لازم، از ابتدا سراغ ساخت مترو رفتیم و در 
این دوره مدیریتی سعی شد زمینه های 
ارتباطی بین دارک و کهندژ تقویت شود.

  تسهیل دسترسی تمامی مردم به 
حمل و نقل عمومی

شــهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: اگر 
۱2 ایستگاه مترو در دو سال اخیر چنین 
پیشرفتی داشته است و دو لاین تی . بی . ام 
در دو مسیر، زیر زمین کار می کند مبتنی 
بر این نگاه بود که دسترســی کسی که 
در مناطقی مانند حصــه و دارک زندگی 

می کند، به مرکز شهر تسهیل شود.
وی تاکید کرد: با این نگاه احداث رینگ 
چهارم و تقویت امکانــات مترو و احداث 
تراموا را جزئــی از برنامه های اصلی قرار 
داده ایم که بخش زیادی از این پروژه ها در 

منطقه ۱۴ اجرا شده است.
نــوروزی تصریح کرد: اگــر دنبال خرید 
اتوبــوس در زمانــی که هیچ شــهری 
نمی توانســت اقــدام کند رفتیــم، اگر 
نوسازی ۳00 تاکســی و ترویج استفاده 
موتورســیکلت برقــی را مدنظــر قرار 

داده ایــم، اگر قول ایجــاد ۷۷۷ کیلومتر 
مســیر دوچرخه ســواری را داده ایم که 
قــرار اســت ۱۵0 کیلومتر آن تــا پایان 
ســال اجرا شــود، بــرای این بــوده که 
بتوانیــم شــهری داشــته باشــیم که 
 کمترین وابســتگی به خودرو را داشــته

 باشد.
وی با بیــان اینکــه اســتفاده از ناوگان 
حمل ونقــل عمومی در هزینــه و زمان 
شهروندان صرفه جویی می کند و همین 
امر باعث گرایش بیشتر آن ها به استفاده 
از این نــوع حمل ونقل می شــود، گفت: 
زیرساخت های حمل ونقل عمومی آماده 
شده و باید اجرایی شــود. هنگام مواجه 
با مشکلاتی چون آلودگی هوا و وقتی که 
باید برای مردم کاری انجام داد و دســت 
آنها را بگیریم، برخی افراد پشت مردم را 
خالی می کنند و پروژه های مترو و تراموا 
را هدف قــرار می دهند، اما لازم اســت 
سیاستی که برای رهایی شهر از چنگال 
آلودگی و ترافیک در پیش گرفته شــده، 

تداوم یابد.
شــهردار اصفهان با بیان اینکه آسفالت 
کوچه های حصه مورد توجه بوده و اکنون 
جوانان منطقه ۱۴ دسترسی مطلوب تری 
به امکانــات ورزشــی و فرهنگســراها 
دارند، ابراز امیدواری کــرد: حمایت ها و 
هم افزایی ها در قالب پیشنهاداتی که ارائه 
می شود، منجر به تحقق شــهری آبادتر 
شــود که هر روز آن بهتر از روز گذشته 

است.

ایمنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,138,00010,761,000قدیم

سکه طرح 
10,900,00010,500,000جدید

5,600,0005,400,000نیم سکه

3,170,0003,050,000ربع سکه

1750,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,782,0004,599,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,101,5001,061,300 عیار

طلای آب شده 
4,783,0004,598,000نقدی

یک گرم طلای 
241,472,6001,415,000 عیار
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وی افزود: از مردم اســتان مــی خواهیم در 
مصرف گاز صرفه جویی کننــد و امروز رییس 
جمهور تاکید کرد که قانون هــوای پاک در همه 
استان ها توسط استانداران اجرایی و عملیاتی شود. استاندار اصفهان با 
اشاره به تشکیل جلسه ای تحت عنوان قانون هوای پاک در استانداری 
اصفهان، گفت: براساس قانون هوای پاک تصمیم خواهیم گرفت و 
اجازه نمی دهیم نهاد و سازمان خاص برای استان تصمیم بگیرد زیرا 
سلامتی مردم حایز اهمیت است. به گفته رضایی با توجه به شرایط 
پایداری هوای شهر اصفهان باید سوخت نیروگاه ها را مدیریت کنیم.

وی اضافه کرد: استان اصفهان تنها استانی بوده که زیربار استفاده 
از سوخت مازوت در نیروگاه ها نرفته است. استاندار اصفهان افزود: 
در زمان حاضر در استان اصفهان شهری با وضعیت قرمز کرونایی 
نداریم و تعداد زیادی از شــهرها با وضعیت نارنجی به وضعیت زرد 
تبدیل شدند. وی وضعیت کنونی را شکننده دانست و تصریح کرد: 
باید همچنان پروتکل های بهداشتی در تمام موارد رعایت شوند و از 

دورهم نشستن ها، ترددها و مسافرت ها جلوگیری کنیم.
به گزارش روابط عمومی و اموربین الملل استانداری اصفهان، رضایی 
گفت: اختیار تعمیم و تسری منع تردد در شــهرها به استانداران 

تفویض شده که در این راستا تصمیمات لازم اتخاذ خواهد شد.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: قوانین و مقرراتی که برای شهرها 
با هر وضعیت قرمز، نارنجی و زرد در نظر گرفته شد که بر آن اساس 

محدودیت ها ادامه خواهد داشت.
وی با بیان اینکه کشورهای مختلف واکسن هایی را برای کرونا ارائه 
دادند، گفت: رییس جمهور در جلسه امروز ستاد ملی تاکید کرد که به 
رغم تمام مشکلاتی که نظام  استکبار در شرایط سخت کرونایی برای 
ما به وجود آورده، اما اگر از سلامت واکسن خارجی اطمینان حاصل 

شود هیچ گونه محدودیتی برای خرید این واکسن  نداریم.

استاندار اصفهان:
پلمب استفاده از مازوت در نیروگاه ها شکسته نمی شود

 استاندار اصفهان گفت: با هماهنگی مقامات قضایی پلمب استفاده از مازوت در نیروگاه های اصفهان شکسته نشده است.  عباس رضایی در حاشیه 
جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا با حضور رییس جمهوری از طریق ویدئو کنفرانس با اشاره به پایداری شرایط آب و هوای اصفهان، اظهار کرد: به 

دلیل شرایط خاص جوی میزان آلاینده ها افزایش پیدا کرده است. ایرنا
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... بــه طــور مــداوم در جریان 
استرس های روزمره قرار گرفته اند 
به همین دلیل دچار انواع امراض 
شده و حالا جز گروه های پر خطر 
محسوب می شــوند . گروه هایی 
که در این روزهای کرونایی علاوه 
بر سلامت  خود ،سلامت بقیه افراد 
جامعه را نیز به خطر انداخته اند 
و هزینه های زیادی را به کشــور 
تحمیل کرده اند. کمــا اینکه در 
گذشــته اگر مدیریت درستی بر 
سلامت افراد جامعه وجود داشت 
اکنون به ایــن معضل  دچار نمی 
شــدیم و تلفاط کمتری داشتیم. 
بد نیست این روزها را تجربه کنیم 
و با گرانی های نسنجیده ای هم 
چون لبنیات که یکی از مهم ترین 
محصــولات لازم بــرای حفظ 
سلامتی جامعه است، تندرستی 
افراد را در سال های بعد  به خطر 

نیندازیم.
قیمت شیر خام در تیرماه امسال 
از دو هزار و ۳۹۰ تومان به سه هزار 
و ۳۰۰ تومان مصوب شد و صنایع 
لبنی هم این مبلغ را ماهیانه ۵۰ تا 
۱۰۰ تومان افزایش داد که آخرین 
مبلغ پرداختی به گاوداران در آبان 
ماه حدود چهار هزار و ۳۰۰ تومان 
بوده اســت. این افزایش قیمت 
دوبرابــری چه عواقبــی خواهد 

داشت؟
بنابر آمــار تولیــد کارخانه های 
لبنی، ســرانه مصرف محصولات 
لبنی نسبت به مدت مشابه سال 
قبل ۱۵ تا ۲۰ درصد کاهش یافته 
اســت. هر چند مسئولان به طور 
مدام گوشزد میکنند در خصوص 
محصولات لبنی مصوبه افزایش 
قیمت نداشــته ایم و هــر گونه 
 گرانی به تخلــف واحد های لبنی

 باز می گردد.
 اما مردم بــه طور مدام شــاهد 
افزایش قیمت ها در بازار هستند. 
گفته شــده با کاهــش مصرف 
لبنیات و سرازیر شدن شیر های 
تولیدی به ســمت کارخانه های 
شیرخشــک و همچنین گرفته 
شدن چربی آن، مشکلی در تامین 
کره مورد نیاز نداریم و این کاهش 
مصرف شــیر می توانــد عواقب 
ناخوشایندی برای جامعه داشته 

باشد.
متاسفانه  ســرانه مصرف شیر و 
مواد لبنــی در ایــران حدود ۶۵ 
تا ۷۰ لیتر اســت. این سرانه در 
کشور های توســعه یافته حدود 
۲۰۰ لیتر است که نشان می دهد 
مصرف لبنیات در کشور ما آن طور 

که باید مناسب نیست. 
در کشور ما قیمت لبنیات افزایش 
یافته است. در این شرایط بسیاری 
از افراد ترجیح می دهند این مواد 
را خریداری نکننــد و مواد اولیه 
دیگر را جایگزین لبنیات کنند. در 
صورتی که  لبنیات یکی از بهترین 
منابع تامین کلســیم است، زیرا 
بدن کلســیم موجود در لبنیات 
را، در مقایسه با دیگر غذاها، بهتر 
جذب می کند. بــا حذف لبنیات 
گامی در جهت پوکی استخوان و 
شکستگی آن ها برمی دارید. وقتی 
لبنیات را کنار می گذارید، ممکن 
است ناآگاهانه ماده  مغذی دیگری 
را از رژیمتان کنار گذاشته باشید: 
پرویوتیک ها. ایــن باکتری های 
مفید معمولا در ماست و پنیر های 
نرم وجود دارند و با مجموعه ای از 
مزایای خوب برای تنظیم سیستم 

گوارش مرتبطند.
هرچنــد گاوداران نیــز مجبور 
هســتند به دلیل افزایش قیمت 
مواد اولیه ، محصولاتشان را گران 
کنند اما متاســفانه عدم نظارت 
بر واســطه گران علت اصلی این 
گرانی هاســت که باید نظارت ها 

افزایش یابد.
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نصب تجهیز اکونومایزر در کانال دو خروجي دیگ بخار شرکت پالایش نفت اصفهان
پروژه زیست محیطی تجهیز اکونامایزر )Economizer( به منظور استفاده بهینه از انرژي و افزایش 

راندمان دیگ بخارها در مسیر گازهاي داغ خروجي آن ها و قبل از دودکش نصب شده است. 
مدیرپروژه نصب تجهیز اکونومایزر افزود: درنتیجه انجام این کار بخشي از انرژي تلف شده حاصل از احتراق 
دیگ بخارها که از طریق دودکش به محیط اطراف وارد می شود، و از آنجایي که  تجهیز اکونومایزر با آب 

ورودي دیگ بخار تبادل حرارت می کند، دماي گاز خروجی از دیگ بخار کاهش یافته و هم زمان دماي آب 
ورودي به دیگ بخار افزایش می یابد.

 عباس بهزادي گفت: با توجه به اینکه دیگ بخارهاي پالایشگاه به تجهیز اکونومایزر مجهز نبود، اجراي پروژه طراحي 
و نصب اکونومایزر بر روي دیگ بخار شماره ۲ در دستور کار قرار گرفت. در اجراي این پروژه و نصب یک دستگاه اکونومایزر 

 C۱۹۰° به C۱۲۰°کاهش یافته و دماي آب ورودي بولر نیز از C۱۷۰°به C۳4۰° بر روي بویلر مذکور، دماي گازهاي داغ خروجي بویلر از
افزایش یافته است. بررسي هاي اولیه نشان مي دهد که بازده کلي دیگ بخار حدود ۷ درصد افزایش یافته است و موجب صرفه جویي سالانه 

حداقل حدود 48۰۰ تن سوخت شده است.
با اجراي این پروژه، سالانه از انتشار حداقل حدود ۱۲۰۰۰ تن گاز گلخانه اي دي اکسیدکربن به اتمسفر جلوگیري مي شود.

صادرات آران و بیدگل ۳۰ درصد افزایش یافت
 رییس اداره صنعت، معدن و تجارت آران و بیدگل گفت: صادرات کالای غیرنفتی در ۹ ماهه امسال ۳۰ درصد 

نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.
امیر عباس شاکری افزود: ۱۳۲ میلیون و ۶۰۰ هزار دلار کالا در ۹ ماهه امسال از این شهرستان به مقصد 

چندین کشور جهان صادر شده است.
وی ادامه داد: وزن این کالاها نزدیک به ۲۶۲ میلیون کیلوگرم بود که میلگرد و فرش ماشــینی به ترتیب 

بیشترین سهم را از کالاهای صادراتی داشتند.
رییس اداره صنعت، معدن و تجارت آران و بیدگل خاطر نشان کرد: سهم میلگرد و فرش ماشینی از صادرات آران و 

بیدگل به ترتیب نزدیک به ۷۵ و ۲۰ درصد و سایر کالاها پنج درصد بود.
 شاکری با بیان اینکه بیشترین صادرات کالا از آران و بیدگل به ترتیب به کشورهای عراق، افغانستان، پاکستان و امارات بود افزود: 

نزدیک به ۶۰ میلیون متر مربع فرش ماشینی و گلیم سال گذشته در این شهرستان تولید شد. وی با اشاره به لزوم حمایت جدی دولت از صنعت 
فرش ماشینی در حوزه های تامین ارز، واردات مواد اولیه و صادرات محصول ادامه داد: برای گذر از اقتصاد تک محصولی در آران و بیدگل، توسعه 

گردشگری، راه اندازی و ایجاد طرح های زودبازده اقتصادی در بخش های کشاورزی، صنعت و خدمات ضروری است.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 در ادوار گذشته 
مدیریت شهری مبلغ ۳0 
میلیارد تومان تسهیلات 

اخذ شده بود که با گذر 
مدت تنفس، بازپرداخت 

اقساط این تسهیلات 
هم زمان با آغاز به کار 

دوره پنجم شورای شهر 
با اقساط ماهیانه یک 

میلیارد تومان بود

علــی فتحی با اشــاره به 
آغاز به کار ابر پروژه مترو 
شاهین شــهر_ اصفهان، 
اظهار کرد: سرعت ساخت، 
اجــرا و به بهره بــرداری 
پروژه هــای  رســیدن 
عظیمی همچون مترو در 
کلان شهرهایی مانند اصفهان کند بوده، 
اما پروژه مترو شاهین شــهر_اصفهان 
با ســرعت در حال اجراست و با گذشت 
حدود ۷ مــاه از آغاز بــه کار این پروژه 
مرحله زیر سازیِ زیرساخت ها پیشرفت 

چشمگیری داشته  است. 
وی بــا تأکید بر اصل خدمتگــزاری در 
دوره پنجم شورای شــهر شاهین شهر، 
افزود: آغاز تیم مدیریت شــهری دوره 
پنجم شــورای اســلامی با سه چالش 
بــزرگ تصویــب قانون برنامه ششــم 
توســعه و تدوین طرح تفضیلی شهری 
تغییرات ساختاری در کاهش درآمدهای 
شهرداری شاهین شــهر مواجه بوده و از 
ســوی دیگر آغاز بازپرداخت تسهیلات 
سال های قبل هم زمان با شروع به کار این 
دوره مدیریت شهری افزایش هزینه ها را 

در برداشته  است.
فتحی با بیان اینکه از ابتدای فعالیت دوره 
پنجم شورای شــهر بودجه شهرداری  
شاهین شــهر با کســری ۹۰ درصدی 
درآمدها روبرو بود، خاطرنشان کرد: در 
ادوار گذشته شــهرداری شاهین شهر از 
صنایع بزرگ آلاینده اطــراف، عوارض 
آلایندگی و ارزش افزوده دریافت می کرد 
که با تصویب قانون ششــم توسعه این 
مبالغ به استان اصفهان واریز و بر حسب 
میزان جمعیت به شهر باز می گردد که 

نسبت جمعیت شاهین شهر به کل استان 
یک دهم بوده و شهرداری شاهین شهر با 
کاهش ۹۰ درصدی درآمــد در بودجه 

شهرداری مواجه شد.
وی با اشــاره به کاهش منابع درآمدی 
حاصل از صدور پروانه ســاخت و ساز از 
سوی شهرداری شاهین شهر، افزود: در 
تدوین و تنظیم طرح تفضیلی شــهرها 
در دوره پنجم شورای اسلامی شهر علاوه  
بر زمان بر بودن تکمیل و تحویل طرح، 
فقدان هماهنگی طرح تفضیلی با منافع 
جاری شهر، شــهرداری شاهین شهر از 
صدور پروانه ســاخت و ساز بیش از سه 

سقف منع شد.
رئیس شــورای اســلامی شاهین شهر، 
تصریح کرد: در ســال ها و ادوار گذشته 
اجازه تراکم و ساخت ۵ سقف بر پیلوت 
به انبوه سازان و ســرمایه گذاران بخش 
خصوصی شهرسازی و ساختمان سازی 
داده  می شــد، اما بر طبــق طرح جامع 
تفضیلی تدوین  شده برای ساختمان های 
نوساز تنها اجازه ساخت دو الی سه سقف 
بر پیلــوت در نظر گرفته شــده  بود که 
باعث خروج ســرمایه گذار و سرمایه از 
شهر و کسر میزان زیادی از درآمدهای 
حاصل از پروانه ساخت و ساز شهرداری  

شاهین شهر شد.

فتحی از پرداخــت ماهیانه یک میلیارد 
تومان اقساط تسهیلاتی در دوره پنجم 
شورای اســلامی شاهین شهر خبرداد و 
گفت: در ادوار گذشته مدیریت شهری 
مبلغ ۳۰ میلیــارد تومان تســهیلات 
اخذ شــده بود که با گذر مدت تنفس، 
بازپرداخت اقساط این تسهیلات هم زمان 
با آغاز به کار دوره پنجم شــورای شهر 
با اقســاط ماهیانه یک میلیــارد تومان 
بود و افزایــش هزینه های شــهرداری 
شاهین شــهر را در بر داشت. وی با بیان 
اینکه بودجه امسال شــهرداری حدود 
۲84 میلیون تومان است، ادامه داد: تدبیر 
شورای دوره پنجم و تیم مدیریت شهری 
رونق و توسعه شــهر، جلوگیری از هدر 
رفت منابع انســانی و مالی در شهر بوده 
است، بر همین اســاس با توجه به عدم 
دریافتی وجوهات ارزش افزوده آلایندگی 
از پالایشگاه و سایر صنایع آلاینده اطراف 
شــهر حدود ۲۰ پروژه عمرانی فعال در 
سطح شــهر بوده و هیچ کدام از پروژه ها 
موقتاً یا دائمی متوقف و تعطیل نشــده 

است.

    برای تبدیــل وضعیت قرارداد 
نیروهای شهرداری تلاش می کنیم

رئیس شورای اســلامی شاهین شهر با 

تأکید بر پرداخت حقوق کامل کارکنان 
حجمی، قراردادی و تامین نیرو شهرداری 
در موعد مقرر، افزود: بر عموم مردم آشکار 
اســت، بخشــی از نیروهای شهرداری 
شاهین شهر مازاد بر نیاز شهر بوده که در 
ادوار گذشته به هر ترتیبی وارد شهرداری 
شاهین شهر شده اند و این مازاد نیرو باعث 
افزایش هزینه های جاری شــهرداری 
شاهین شهر شده  و تیم مدیریت شهری 
با بهره مندی از بینش و آگاهی در موارد 
حساس تصمیمات راهبردی و استراتژیک 
مناسبی در راستای جلوگیری از هدر رفت 
منابع مالی و انسانی نظیر؛ پرداخت کامل 
حقوق و دستمزد همه کارکنان شهرداری 
در موعد مقــرر در هر ماه بــدون وجود 
معوقات در سیستم مالی و ... اتخاذ کرده 
اســت. فتحی با تأکید بر عزم راسخ تیم 
مدیریت شهری بر تأمین امنیت شغلی 
منابع انسانی شــهرداری شاهین شهر، 
افزود: تیم مدیریت شــهری دوره پنجم 
شــورای اســلامی با همکاری و تعامل 
نماینده شاهین شهر و میمه در مجلس، 
فرماندار و جمعی از مسئولان شهرستان 
پیگیر رفع موانع قانونی حفظ و استخدام 
نیروهای مازاد شــهرداری در راستای 
تبدیل وضعیــت قراردادهای نیروهای 

شهرداری و اشتغال آنان است.

رئیس شورای اسلامی شهر شاهین شهر خبر داد:  

پیشرفت چشمگیر پروژه ملی مترو شاهین شهر_اصفهان

رئیس شورای اسلامی شهر شاهین شــهر از پیشرفت 
چشمگیر زیرسازی زیرساخت های اجرای طرح ملی مترو، 
چالش های کاهش درآمد و افزایش هزینه های شهرداری و 
تأمین امنیت شغلی کارکنان شهرداری در مدیریت شهری 

دوره پنجم شورای اسلامی شاهین شهر، خبر داد.

       از ابتدای فعالیت دوره پنجم شورای شهر بودجه شهرداری  شاهین شهر با کسری ۹0 درصدی درآمدها روبرو بود

ایسنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان اصفهان:

مجموع ارزش سهام عدالت در استان 
اصفهان 2۳ هزار میلیارد است

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان اصفهان با بیان اینکه مجموع ارزش 
سهام عدالت در استان ۲۳ هزار میلیارد تومان اســت، گفت: آن گروه از 
سهامداران سهام عدالت که روش غیرمستقیم را برای مدیریت سهام خود 
برگزیده اند جهت بهره مندی از مزایای این سهام در اولین فرصت و فوریت 
نسبت به تکمیل اطلاعات در سامانه سجام و احراز هویت خود اقدام کنند.

علی صبوحی در مورد مشمولان سهام عدالت و وضعیت آن در استان، اظهار 
کرد: هدف از اجرای طرح سهام عدالت، توزیع متعادل ثروت و درآمد در 
کشور، توانمندسازی، افزایش ثروت و ایجاد درآمد دائمی برای خانوارهای 
نیازمند، تسریع در روند خصوصی سازی از طریق واگذاری گسترده سهام 
شرکت های دولتی، استفاده از روش های سالم تر و شفاف تر برای واگذاری 

سهام شرکت ها و کارآمدکردن دولت در عرصه وظایف حاکمیتی است. 
وی با بیان اینکه تعداد کل سهامداران ســهام عدالت در کل کشور 4۹ 
میلیون و ۱۵۲ هزار و ۷4۱ نفر است، گفت: تعداد کل سهامداران سهام 
عدالت استان اصفهان مجموعاً ۲ میلیون و ۶۶۱ هزار و 8۳۱ نفر است که ۳۲ 
درصد شامل 8۵4 هزار و ۹۰۳ نفر به صورت مدیریت مستقیم و ۶8 درصد 
شامل یک میلیون و 8۰۶ هزار و ۹۲8 نفر به صورت مدیریت غیرمستقیم 

به ارزش ۲۳ هزار میلیارد تومان است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان اصفهان افزود: سهامداران سهام 
عدالت می توانند جهت اطلاع از دارایی خود به سامانه استعلام و آزادسازی 

سهام عدالت به نشانی )sahamedalat.ir( مراجعه کنند.
وی در خصوص تفاوت روش مدیریت مســتقیم و غیرمســتقیم سهام 
عدالت، توضیح داد: ســهامدارانی که با آزادسازی ســهام عدالت، روش 
مدیریت مســتقیم را انتخاب کرده اند، مدیریت سهام عدالت به صورت 
مستقیم و بدون واســطه در اختیار آنان قرار دارد. سهام تعلق گرفته به 
این افراد از محل ســهام ۳۶ شرکت بورســی به فرد سهامدار تخصیص 
یافته است. علاوه بر این تمام سهامداران سهام عدالت اعم از مستقیم و 
غیرمستقیم از محل سهام شرکت هایی که هنوز در بورس عرضه نشده 
 اند، نیز سهامدار شــرکت جدیدی که در آینده تاســیس خواهد شد، 

می شوند.
به گزارش ایسنا و به نقل از اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان اصفهان، 
صبوحی همچنین اضافه کرد: برای سایر سهامداران سهام عدالت یعنی 
سهامداران غیرمستقیم، مالکیت و مدیریت سهام فرد، از طریق شرکت 
های سرمایه گذاری استانی، ساماندهی می شود. در این روش سود یا زیان 
احتمالی به سهامدار بر اساس عملکرد شرکت های سرمایه گذاری استانی 
است. سهامداران غیرمستقیم جهت فروش سهام با مراجعه به کارگزاری 
های منتخب، می توانند تا ۶۰ درصد سهام خود در شرکت سرمایه گذاری 

استان اصفهان، اقدام کنند.
وی تاکید کرد: آن گروه از سهامداران سهام عدالت که روش غیرمستقیم 
را برای مدیریت ســهام خود برگزیده اند جهت حفظ حقوق خود و بهره 
مندی از مزایای این سهام از جمله دریافت سود سهام، شرکت در انتخابات 
و مجامع عمومی و اعمال رای در انتخاب هیأت  مدیره، باید علاوه رعایت 
پروتکل های بهداشتی، در اولین فرصت و فوریت صرفاً با مراجعه به سایت 
سجام )سامانه جامع اطلاعات مشــتریان sejam.ir( و شعب برخی از 
بانک ها و کارگزاری ها )انجام دهنده خدمات ثبت نام ســجام( و یا دفاتر 
خدمات الکترونیک دولت نسبت به تکمیل اطلاعات در سامانه سجام و 
احراز هویت خود اقدام کنند و از مراجعه حضوری به دستگاه های اجرایی 

خودداری کنند.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی اســتان اصفهان اظهار کرد: در راستای 
تسهیل امور سهامداران سهام عدالت با مدیریت غیرمستقیم، کارگزاری 
ها و بانک های منتخب به صورت رایگان جهــت ثبت نام و احراز هویت 
الکترونیکی و حضوری اقدام کرده اند که لیست این مراکز در سایت این 

اداره کل به نشانی )es.mefa.ir( قابل رویت است. 
وی همچنین گفت: به منظور انتخاب و تشکیل هیات مدیره شرکت، افراد 
صاحب صلاحیت فنی و حرفه ای که دانش لازم را داشته باشند و بتوانند 
امتیاز دستورالعمل تایید صلاحیت حرفه ای مدیران نهادهای مالی را کسب 
کنند، می توانند از طریق ثبت نام در سامانه ستان )setan.seo.ir( در 
انتخابات هیأت  مدیره کاندیدا شده و خود را در معرض رأی سهامداران 

قرار دهند.

گــــزارش

شستن فرش در 
حاشیه زاینده رود
اصفهان 
دهه سی

اصفهان
قدیم

محیـــط زیســـت

کاهش میزان غلظت آلاینده ها علت تعطیل نشدن روز پنجشنبه است

مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان از علت 
تعطیل نشدن اصفهان در روز چهارشنبه به علت آلودگی 
هوا خبر داد و گفت: با ورود سامانه بارشی و وزش باد از روز 
پنجشنبه از میزان غلظت آلاینده ها کاسته می شود بنابراین نیازی به تعطیلی نبود.

 با وجود اینکه در چند هفته اخیر شاهد آلودگی هوا بودیم اما هوای روز چهارشنبه اصفهان 
به شکل کم ســابقه ای آلوده بود. تعطیلی ادارات به صدا درآوردن آژیر قرمز و حتی تخلیه 
شهر اقدامات مناسب حال کلانشــهر اصفهان بود که انجام نشد. شهروندان هم بی خبر از 
وخامت وضع هوا درگیر فعالیت های روزمره بودند. سامانه های سنجش کیفیت هوا وضع هوا 
چهارشنبه عدد بسیار ناسالم را نشان داد و در بعضی مناطق شاخص ها به  وضع خطرناک هم 
نزدیک شد. شرایطی که نه تنها برای کودکان، سالمندان و بیماران قلبی فاجعه بار بود بلکه 

تهدیدی جدی برای سلامت افراد سالم محسوب می شد.
نکته قابل تامل دیگر نمایش غیرواقعی میزان آلودگی در اپلیکیشن های رسمی بود که در 
بعضی ساعات روز میانگین کیفیت دما را دستخوش تغییر می کرد. اشکال نرم افزاری یا تغییر 
عمدی و غیرعمدی این اطلاعات هر چه که بود از چشم کاربران فضای مجازی پنهان نماند و 

پاسخگویی به آن به مطالبه شهروندان تبدیل شد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان با اشاره به نظارت کافی بر صنایع آلاینده اظهار 
داشت: نظارت براساس توان اداره کل حفاظت محیط زیست انجام می شود و با امکانات موجود 

کمتر از ۱۰ درصد پایش انجام می شود.
ایرج حشمتی افزود: ۱۰ هزار صنعت در استان اصفهان وجود دارد که بر اساس همین ۱۰ 
درصد پایشی که انجام می شود ۶۰۰ صنعت آلاینده هست که 48۰ تای آنها در شعاع ۵۰ 

کیلومتری قرار دارند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان با بیان تغییرات اطلاعات اپلیکیشن کیفیت 
هوا در طول روز، گفت: دو نوع ایستگاه های ترافیکی و ایستگاه های شهری شاخص ها را ثبت 

می کنند و با توجه به نوع ایستگاه معمولا در اپلیکیشن اعداد متفاوت نشان داده می شود.
وی ادامه داد: میانگین شاخص کیفیت هوا  به صورت تک ایستگاهی پیگیری نمی شود بلکه 
میانگین ۲4 ساعت در نظر گرفته می شود و امروز میانگین ۲4 ساعت ۱۷۶ بود و اینکه بعضی 

مواقع شهروندان یک عدد بالاتر را در اپلیکیشن می بینند به همین علت است.
حشمتی تصریح کرد: هفته گذشته روزهای دوشنبه و سه شنبه شاخص میانگین آلایندگی 
روی ۱۷۰ بود و براساس قانون هوای پاک وقتی 48 ساعت تداوم آلودگی هوا را داشته باشیم 
و در کارگروه اضطرار هوا، هواشناسی اعلام کند روز بعد هم پایداری وجود دارد از یک سطح 

بالاتر تمهیدات استفاده می کنیم.

تسنیم
خـــبــــر
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دکتر شــروین شکوهی 
متخصص بیماری های 
عفونی و عضــو کمیته 
علمــی ســتاد مقابله با 
کرونای کشــور به جام 
جم آنلاین در این رابطه 
گفت: ویروس کرونــا ویروس تنبلی 
محسوب می شود و مدام از روی ژن 
خود رونویسی می کند که اشتباهاتی 
در این میان رخ می دهد. با این روند 
قسمتی از ویروس تغییر می کند. این 
تغییرات در برخی موارد به نفع ماست 

و در برخی موارد دیگر به ضرر ما.
شکوهی عنوان کرد: چه زمانی تغییر 
ویروس به نفع ما رقم می خورد؟ مثلا 
زمان شیوع سارس و مرس تغییرات 
باعث شــد کلا این ویروس ها حذف 
شوند. رونویســی ویروس از ژن خود 
اشتباهاتی را در ســاختار ویروس به 
وجود آورد و باعث شد که این ویروس 

دیگر قابلیت انتقال نداشته باشد.
عضو کمیتــه علمی ســتاد مقابله با 
کرونای کشــور افزود: اما در رابطه با 
کووید 19 تغییری که کرده منجر به 
مسری تر شدن آن شده است. از 11 
ماه پیش تاکنون ویروس کرونا کلی 
تغییر کرده است و عدد تغییرات واقعا 
زیاد اســت. اما این تغییرات چندان 
قابل بحث نبوده و فقط بخشی از این 

تغییرات دردسرساز شده است.
این متخصص بیمــاری های عفونی 
در ادامه گفت: ویروس کرونا چند ماه 
پیش نیز یک تغییر دیگر داشــت که 
آن تغییر باعث شده بود ویروس کرونا 
قابلیت انتقال بیشــتری پیدا کند و 

تزاید بیشتری هم داشته باشد.
وی بیان داشت:  وقتی ویروس موجود 
در دستگاه تنفسی انســان بیشتر از 
قبل می شود قابلیت انتقال آن بالاتر 
هم می رود. اکنون یک تغییر بزرگ 
در ساختار ویروس رخ داده است که 
برای مشخص شــدن نتایج آن باید 
منتظر باشیم تا ببینیم چه اتفاقی می 
افتد.عضو کمیته علمی ستاد مقابله با 
کرونای کشور یادآور شد: اتفاقی که 
در انگلیس افتاد این بود که مناطقی 
قرنطینه شــده بود و انتظار می رفت 
تعداد موارد ابتلا کمتر شــود. ما هم 
این قرنطینه را در ایران داشــتیم و 
اکنون موارد ابتلا کمتر شــده است. 
اما در انگلیس این اتفاق نیفتاد و اتفاقا 
تعداد موارد ابتلا بالا رفت. اینجا این 
نظریه به وجود آمد که ویروس جهش 
کرده و تعداد مبتلایــان بالاتر رفته 
است اما تعداد مرگ و میر نسبت به 
تعداد بیماران بیشــتر نشد.شکوهی 
ادامه داد: احتمالا در بیماری زایی و 
مرگ و میر این ویروس تفاوت هایی 
وجود دارد. اینها همه احتمال است تا 
پیش بینی کنیم چه کار باید بکنیم. 
اینکه ویروس انگلیسی چه پیامدهایی 
خواهد داشت در آینده مشخص می 
شــود و ما بعد از مدتــی متوجه می 

شویم.

عضو کمیتــه علمی ســتاد مقابله با 
کرونای کشــور اذعان داشت: اتفاقی 
که الان افتاده این است که احتمال 
انتقال ویروس نسبت به قبل بیشتر 
شده و دلیلش هم این است در منطقه 
ای که انتظار داشــتیم تعداد موارد 
کمتر شــود نه تنها این اتفاق نیفتاد 
بلکه مبتلایان بیشــتر هم شدند. در 
این شرایط تعداد مرگ و میر و تعداد 
بیمــاران بدحــال در آن مناطق نیز 

بیشتر نشد.
وی گفت: در رابطه با ویروس انگلیسی 
چند چیز اهمیت دارد. نخست اینکه 
احتمال انتقــال بیشــتری دارد اما 
احتمالا در رابطه با اینکــه فرد را به 
طیف شدید بیماری  بکشاند ضعیف 

تر شده است.
شکوهی خاطرنشان کرد: ما مدام در 
انتظار تغییر در این ویروس هستیم. 
کووید 19 در رونویسی از خود مدام 
اشتباه می کند و شــکل جدیدی از 
خود ارائه می دهد. ما منتظر هستیم 
این شکل جدید با اشــتباهی همراه 
باشــد که ویروس ریشــه کن شود، 
یعنی دقیقا هماننــد اتفاقی که برای 

مرس افتاد.
وی تاکید کرد: ویروس کرونا تا امروز 
تغییرات زیادی را تجربه کرده است 
که یکی از آنها قدرت بیشتر ویروس 

برای ورود به سلول بوده است.
عضو کمیتــه علمی ســتاد مقابله با 
کرونای کشور گفت: انتظار کم شدن 
مبتلایــان و مرگ و میــر در ایران با 
توجه به قرنطینه اجباری و البته الزام 
برای رعایت مسائلی همچون ماسک 

زدن و فاصله گذاری وجود داشت.
این متخصص بیمــاری های عفونی 
افزود: مهم ترین مــکان هایی که در 
آن دو هفته تعطیل شدند رستوران ها 
بودند. من همیشه گفته ام رستوران 
ها خطرناک ترین جای ممکن برای 
انتقال ویروس هستند. مترو و اتوبوس 
هم مکان های دیگری بودند که در آن 

تعطیلی دو هفته ای خلوت شدند.
وی گفــت: وضعیت کنونــی کاملا 
شکننده اســت و اگر مردم همکاری 
نکننــد اوضاع دوباره مثــل قبل می 
شود. امســال انگار یک لجبازی در 
جامعه به وجود آمده بود. اگر هر سال 

فقط یک شب برای یلدا برگزار می شد 
امسال در بســیاری از خانواده ها سه 
شب پشت سر هم شب یلدا داشتیم. 
شب یلدای این چنینی باعث می شود 
تا هفته آینده باز هم شــاهد برخی از 
آمار و ارقام باشیم. البته برای آن دو 
هفته ای که تقریبا همه چیز رعایت 

شد آمارها فروکش کرده بود.
شــکوهی در پایان گفت: به محض 
اینکه آمار پایین می آید مســئولان 
محدودیت ها را برمی دارند از سویی 
چون اسم واکســن آمده مردم فکر 
می کنند دیگر همه چیز تمام شــده 
اســت. مردم دلشــان را به واکسن 

خوش نکنند. هنوز مشــخص نیست 
چه اتفاقی قرار است بیفتد و بهترین 
راه پیشــگیری کماکان همان فاصله 
گذاری اجتماعی، استفاده از ماسک، 
در خانه مانــدن و اســتفاده از مواد 
ضدعفونی کننده اســت. مردم فکر 
نکنند کرونا تمام شده است چون اگر 
آســان بگیرند بلایی که دو ماه پیش 
سرمان آمدن دوباره تکرار می شود. 
ما در زمستان هستیم، این ویروس در 
ســرما از بین نمی رود و حتی ممکن 
است ویروس های دیگری هم به آن 

اضافه شود.

 عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا:

شب یلدا آمار را یک هفته دیگر بالاتر می برد 
ماهیت کرونای انگلیسی بسیار مسری است و به سرعت افراد 

زیادی را درگیر خود می کند. آخرین اخبار حاکی از آن است که 

کرونای انگلیسی به فرانسه و ایرلند هم رسیده و بیم آن می رود 

تا خاورمیانه هم برسد.

با توجه به شیوع 
ویروس کرونای 

انگلیسی که مسری 
تر تلقی می شود 

بسیاری ترس از این 
دارند که این ویروس 

به ایران هم برسد.

جام جم آنلاین
گزارش

ISFAHAN
N E W S

وزیر بهداشت:

موارد فوت روزانه کرونا به زیر ۱۲۰ نفر رسیده است
وزیر بهداشت با اشاره به اینکه در حال حاضر وضعیت کرونایی کشور مطلوب است، گفت: آمار فوتی ها 

پس از مدت ها به کمتر از 1۲۰ نفر در روز رسیده است.
 سعید نمکی، در حاشیه رصد طرح شهید سلیمانی، افزود: هفته گذشته از نظر ویروس جدید هفته 
پرالتهابی برای جهان بود که نمونه هایی از آن در انگلیس و ژاپن مشاهده شد و مرگ و میر زیادی را 

به جهان تحمیل کرد.
وی تاکید کرد: خوشبختانه در هفته گذشته تعداد مرگ و میرها کاهش پیدا کرد به طوری که امروز 

به فوت زیر 1۲۰ نفر در کشور رسیدیم.
به گفته نمکی، در حال حاضر به روزهای اردیبهشت 99 نزدیک شــده ایم و تعداد مرگ و میرها در 
برخی استان های ما به صفر رسیده است. در حالی که در روزهای اول آذر همه سرزمینمان قرمز بود 
اما امروز زرد و نارنجی هستند که این اتفاق نیز با لطف خدا، همکاری و صبوری مردم، همکاری کسبه 

و نهادها و دستگاه های مختلف رخ داد.
وی با اشاره به اینکه هیچ شهر قرمزی در کشور هم اکنون نداریم گفت: 1۰۸ شهر در وضعیت کرونایی 
نارنجی و ۳۴۰ شهر در وضعیت زرد هستند که کم کم متمایل می شوند به شهرهای کم خطر و سفید.

وزیر بهداشت گفت: بسیج، صدا و سیما، هلال احمر و دستگاه های دیگر با ما همکاری های خوبی انجام 
دادند و میزان مشارکت دستگاه ها در بهبود وضعیت کرونا در کشور مؤثر بود و پررنگ ترین همکاری 

را تیم بسیج انجام داد.
وی با اشاره به اینکه دستگاه ها در سه سطح مراقبت، نظارت و حمایت با ما همکاری کردند، گفت: بسیج 
در بحث حمایتی و کمی هم مراقبت، هلال احمر نظارت و همچنین همکاران ما در بحث بهداشت و 

درمان در بخش های مراقبتی همکاری های خوبی انجام دادند.
نمکی در خصوص ویروس جهش یافته انگلیسی، گفت: تا این لحظه رد پایی از این ویروس در کشور 
دیده نشده و تمهیدات بسیار خوبی اندیشیده ایم تا راه را برای سرایت ویروس ببندیم. اما همانطور که 
می دانید نمی توان جلوی ویروس را گرفت و راهکاری جز فاصله گذاری، رعایت پروتکل ها نداریم و 

امیدواریم با همین روش اگر هم ویروس به کشور وارد شود بتوانیم آن را کنترل کنیم.

وی گفت: در حال حاضر وضعیت کرونایی کشور مطلوب است و 
به وضعیت مطلوب تری نیز می رسیم. همکاران ما نگرانی هایی 

دارند که مبادا مجدد به وضعیت قبلی دچار شویم و نگرانی 
ما از ایاب و ذهاب درون شهری، مترو و اتوبوس و همچنین 
نگران مراسم آینده هستیم که خدایی ناکرده اگر مراسمی 
در راه باشد مانند قبل با عدم رعایت پروتکل ها باعث افزایش 

آمار مبتلایان نشویم.
نمکی در مورد تهیه واکسن نیز گفت: مسیر تهیه واکسن خارجی 

را طی می کنیم و به زودی خبرهای خوشی خواهیم داشت.
وی تاکید کرد: تولید واکسن داخل کار عظیمی است که مراحل تست 

انسانی آن این هفته آغاز می شود و تست انسانی دومین واکسن ایرانی هم هفته آینده شروع می شود.
به گفته نمکی، در آینده نزدیک اثبات می کنیم که واکسن داخلی به نسبت واکسن هایی که در دنیا 

وجود دارد، ارجح است.

استخدام کارشناس ارشد بازاریابی و 
فروش در 5 استان کشور

job.vacancy793@gmail.com

استخدام طراح و گرافیست با مزایا 
در یک مجتمع فرهنگی آموزشی در 

اصفهان
موبایل ۰9۳67۳69۸۰5

استخدام کارشناس فروش، برق کار 
صنعتی و تاسیسات، حراست، آبدارچی 

تلفن 03135088

استخدام کارشناس منطقه و 
پشتیبان دستگاه کارتخوان

تلفن ۰۳1۳1۳1۳۸۸۲

استخدام مدیر فروش و مدیر 
بازاریابی در شرکت پارمیدا لبن 

پارسیان
تلفن ۰۳15۲۴۳۴795

استخدام بازاریاب حرفه ای، فروشنده 
ماهر، انباردار ماهر و کارگر ساده

واتساپ ۰91۳۴۴۴1۰6۳

استخدام کارشناس فروش با حقوق، 
بیمه، پاداش در اصفهان
موبایل ۰91۳۳۰۳51۲۰

استخدام سرپرست بازرگانی خارجی، 
کارگر خدمات و کارشناس تضمین 

کیفیت در اصفهان
http://www.sanjabak.com/ لینک
contact-us/application-form

استخدام کارشناس فروش حضوری آقا 
در شرکت پارس سهند رادیاتور

factory.mmt@gmail.com

استخدام کارشناس مالی آقا در 
شرکت داروسازی فارابی 

hr@farabipharma.ir

استخدام اپراتور تولید برد 
الکترونیک در گروه صنعتی انتخاب

پیامک 5۰۰۰16۰۳

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام مدیر اداری آقا در مجموعه 
فرش فرهی

hrm@farrahicarpet.com

استخدام حسابدار، مسئول منابع 
انسانی و ارشد حسابداری در حدید 

برش
واتساپ ۰91۳۲۰66۴۸1

استخدام کارمند حسابداری اموال با بیمه 
در یک شرکت معتبر

hrpurchasing5@gmail.com

استخدام اپراتور مرکز تماس در 
شرکت تاکسی ماکسیم 
operator-ir@taxsee.com

استخدام تعمیر کار دستگاه کارتخوان 
و تراکت پخش کن

تلفن ۰۳1۳۲675۲۰۸

رئیس جمعیت هلال احمر اعلام کرد:

تهیه یک میلیون دوز واکسن کرونا از چین توسط هلال احمر
رئیس جمعیت هلال احمر با اشــاره به اهمیت وقف در حوزه هلال احمر گفت: ما از منابع 
معتبر و البته سورس شرقی برای واردات یک میلیون دوز واکسن اقدام خواهیم کرد چرا که 

شرایط نگهداری این واکسن ها با شرایط ما هماهنگ تر است.
 کریم همتی تصریح کرد: ما در زمــان کرونا اقدامات مختلفی را انجــام دادیم یکی از این 
اقدامات که در حال حاضر در حال انجام است طرح شهید ســلیمانی است که داوطلبان و 
جوانان ســازمان هلال حضور دارند، ضمن اینکه بعد نظارتی ایــن این طرح نیز با جمعیت 

هلال احمر است .
رییس جمعیت هلال احمر درباره موقوفات هلال احمر گفت: در این حوزه به ویژه در برخی 

اردوگاه ها مشکلات جدی داریم و نیازمند ساماندهی هستیم.
همتی همچنین درباره اتفاقاتی که روز جمعه در ارتفاعات تهران رخ داده است، خاطرنشان 
کرد: در اثر این اتفاقات تعداد زیادی از هم وطنان در برف و کولاک گرفتار شدند که 1۴ نفر 

از این افراد از این حوادث نجات یافتند، 9 نفر نیز فــوت کردن، در منطقه دارآباد نیز دو نفر 
همچنان مفقود هســتند.در حال حاضر بیش از 1۰۰ نفر در قالب ۲۰ تیم در منطقه حضور 

پیدا کردند.
همتی همچنین در رابطه با تامین واکسن کرونا اظهار کرد: قرار است هلال احمر با توجه با 
دستور دولت اقدام به تامین 16 میلیون دوز واکسن کرونا وارد می کند. منبع واکسنی که قرار 
است تامین شود شرقی است و به هموطنان اطمینان می دهیم که تمامی  این واکسن ها بدون 

تایید سلامتی از سوی سازمان غذا و دارو نه وارد و نه توزیع نمی شود.
وی ادامه داد: در مورد واکسن تلاش هایی انجام شــد و پس از  دستور مقام وزارت نیز ما به 
جد تلاش های خود راآغاز کردیم. ما از منابع معتبر و البته سورس شرقی برای واردات یک 
میلیون دوز واکسن اقدام خواهیم کرد چرا که شــرایط نگهداری این واکسن ها با شرایط ما 

هماهنگ تر است.
همتی ادامه داد: در مورد واکسن های اهدایی از کشورهای غربی نیز ما پیگیر موضوع هستیم 
اما بحث نگهداری این واکسن ها مشکل است و ممکن است امکان انتقال آن با هواپیما وجود 

داشته باشد اما با توجه به دمای منفی 7۰ درجه در عرضه مشکل خواهیم داشت.

وی با بیان اینکه به 19 تا ۲9 میلیون دوز واکســن نیاز داریم، خاطرنشان کرد: قرار نیست 
کل کشور واکسینه شوند بلکه افراد آسیب  پذیر باید آن را دریافت کنند. سازمان غذا و دارو 

مانند همیشه بر این موضوع نظارت خواهد کرد و واکسن به دست نیازمندان خواهد رسید.
همتی بیان کرد: جمعیت هلال احمر یک میلیون دوز واکســن را از کشور چین خریداری 
خواهد کرد، مابقی واکسن ها که حدود ۲۰ میلیون دوز خواهد بود از سوی وزارت بهداشت 
تامین خواهد شد. میزان واکسن اهدایی نیز قرار است حدود 15۰ تا ۲۰۰ هزار دوز باشد که 

مربوط به شرکت فایزر است.
رییس جمعیت هلال احمر درباره اینکه چرا با وجود تاکید وزیر بهداشــت مبنی بر دنبال 
کردن اخبار واکسن از سوی شــخص وزیر در مورد واکسن اطلاع رسانی کرده است، گفت: 
این سخن وزیر در مورد تولید واکسن بود، در مورد خرید واکسن شخص وزیر به هلال احمر 

ماموریت داده است. 
وی با بیان اینکــه یک میلیون دوز واکســن کرونا از چین خریــداری خواهیم کرد، گفت: 
15۰ هزار دوز اهدایی هم مربوط به شرکت فایزر اســت. اما کشورهایی که ادعای آزادی و 

دموکراسی دارند مانع از دسترسی ما برای خرید واکسن می شوند.

گزارش

نتایج کلیدی:
•پیاده روی فواید بی شماری برای سلامتی فراهم می کند و یکی از آسان ترین و در 

دسترس ترین اشکال ورزش در هنگام شیوع COVID 19 است.
•شما باید دستورالعملهای مربوط به فاصله اجتماعی را حفظ کرده و در هنگام پیاده 

روی ۲ متر دور از دیگران باشید.
•متخصصان بهداشت توصیه می کنند هنگام بیرون رفتن از ماسک استفاده کنید.

•کسانی که شرایط خاص ســلامتی دارند باید در خانه بمانند تا خطر ابتلایشان به 
کرونا ویروس کاهش یابد.

بیماری همه گیر COVID 19 در سال ۲۰۲۰ شیوه حرکت اکثر ما در زندگی روزمره 
خود را تغییر داده است. در نحوه فعالیت مشــاغل، در نوع معاشرت ما و در شیوه 
ورزش کردنمان تغییرات گسترده ای ایجاد شده است. این شیوع همچنین آگاهی 
اجتماعی ما را در مورد راه های مختلفی که در برابر این ویروس کرونا و ویروس های 

دیگر مانند آنفلوانزا آسیب پذیر هستیم، افزایش داده است.
در نتیجه، بســیاری از افراد ترجیح داده اند از رفتن به ورزشــگاه ها و باشگاه های 

سلامتی که به آرامی شروع به بازگشایی کرده اند، خودداری کنند. از طرف 
دیگر، پیاده روی و دویدن محبوبیت بیشتری پیدا کرده است. اما با افزایش 
ترافیک در پیاده روها و مسیرها، چگونه در حین راه رفتن از شر ویروس کرونا 

ایمن می مانید؟
فواید ورزش در فضای باز

در حالی که پیاده روی در فضای باز بدون خطر نیســت، در دوره همه گیری 
یا در مواقع عــادی، اما مزایای قابــل توجهی را در بر دارد کــه باید در هنگام 

تصمیم گیری در مورد بیرون رفتن یا بیرون نرفتن به آن توجه شود.
جایگزین ورزشگاه است

نگرانی اساسی در مورد ورزش در فضاهای داخلی مشترک وجود دارد. مطالعه ای 
که در سال ۲۰۲۰ منتشر شد نشان داد که در برخی از مراکز آموزشی باکتری های 
مقاوم به دارو، ویروس آنفلوانزا و ســایر عوامل بیماری زا قبــل از درمان در ۲5٪ از 
 COVID سطوح باقی مانده اند. و گزارش های دیگر حاکی از آن است که عامل ویروس

19 می تواند تا سه روز در سطح پلاستیک و فولاد ضد زنگ شناسایی شود.
بنابراین جای تعجب نیست که افراد فعال تمایلی به رفتن به باشگاه ندارند. چه برای 
جلوگیری از قرار گرفتن در معرض ویروس آنفولانزا یا ویروس کرونا باشــد چه نه، 
بدیهی است که سالن بدنسازی محیطی است که در آن ممکن است آسیب پذیرتر 
باشید. اما اجتناب از ورزش به طور کلی نیز لزوما یک انتخاب سالم و درست نیست.

محققان و متخصصان بهداشت معمولاً اتفاق نظر دارند که یک برنامه ورزش منظم 
برای تقویت سلامت سیســتم ایمنی بدن و کمک به بهبود سلامت روان در دوران 

همه گیری امری مهم است.
مطالعات نشان داده است که ورزش اثرات ضد التهابی دارد و افراد فعال کمتر دارای 

علائم بیماری تنفسی فوقانی هستند.

نکات ایمنی برای پیاده روی در فضای باز 
محققانی که ویروس هــا، از جمله آنفلوانــزا و COVID 19 را بررســی کرده اند، 
همچنان به بررسی روش های مختلف انتشار ویروس ها می پردازند. نتایج مطالعه به 
متخصصان کمک می کند تا دستورالعمل ها را برای کمک به شما در حفظ ایمنی و 

سلامتتان در طول فعالیت های خارج از منزل به روز کنند.
فاصله اجتماعی را تمرین کنید

طبق نظر مراکز کنترل و پیشگیری از بیماری ها )CDC(، شما حتی هنگام حضور در 
فضای باز باید ماسک بزنید و فاصله اجتماعی را تمرین کنید. شما همچنان می توانید 
با دوســتان یا خانواده تان راه بروید، اما نباید در گروه های بزرگ جمع شوید و باید 

حداقل ۲ متر از افراد دیگر که اعضای خانواده تان نیستند فاصله داشته باشد.
ماسک را عاقلانه انتخاب کنید

ارشناسان بهداشــت توصیه می کنند که همه افراد در ایالات متحده هنگام بیرون 
رفتن در انظار عمومی باید از ماســک غیر جراحی استفاده کنند. ماسک ها به طور 
قابل توجهی از شــیوع ویروس جلوگیری می کنند. اما نوع ماســک شما می تواند 

تفاوت ایجاد کند.
بهداشت را بخوبی رعایت کنید

 COVID اقدامات اساسی بهداشت در هنگام شیوع آنفلوانزا یا بیماری همه گیر مانند
19 اهمیت بیشتری پیدا می کند. همیشه قبل و بعد از بیرون رفتن برای پیاده روی 
دست های خود را بشویید. متخصصان بهداشت همچنین توصیه می کنند که هنگام 
ورزش در محیط داخلی یا بیرون از منزل در یک محیط مشــترک، از به اشتراک 
گذاشتن بطری های آب خودداری کرده و حتی استفاده از تلفن همراه )برای محدود 

کردن صحبت کردن( را به حداقل برسانیم.
لباس های ورزش را سریع عوض کنید

آیا پیاده روی در دوران همه گیری کرونا ایمن است؟
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Official Warns 
Against Mask 
Smuggling From 
China
 Field reports show facemasks 
from China are being smuggled 
into Iran via ports of entry 
such as Bandar Genaveh in the 
southern province of Bushehr 
and sold on social media like 
Telegram channels, a member 
of the oversight board of guild 
organizations said in a letter to 
Industries Minister Alireza Razm-
Hosseini.“Domestic production 
of masks is likely to fall and cause 
investors and workforce to suffer 

significant losses in the near future, 
if the practice [inbound smuggling] 
continues at the current levels,” 
Gholamreza Hassanpour 
Eskandari was also quoted as 
saying by ISNA.  He called on the 
minister to issue directives for 
supporting domestic production 
and preventing smuggling.
According to the Ministry of 
Industries, Mining and Trade, 
the country’s current production 
capacity stands at 20 million masks 
per day. Given the rise in local 
production and sufficient reserves, 
the prices of three-layer facemasks 
has recently reduced from 13,000 
rials (5 cents) to 10,000 rials (3.8 
cents).  

Iran exports 
about €500m 
worth of goods 
to 5 EU in 10 
months
 Iran has exported 
€493 million worth 
of goods to five 
European countries 
in 10 months prior 
to November 2020, 
which shows a 
7-percent increase 
compared to the 
previous year.
According to 
Iran’s Chamber 
of Commerce, 
Industries, Mines 
and Agriculture, 
Iran has exported 
€223.1 million of 
goods to Germany, 
€110.3 million to the 
Netherlands, €84.7 
million to Italy, €45.2 
million to Spain, and 
€30.4 to Belgium, 
which show between 
5% to 40% increase 
compared to the same 
period previous year.
The main exported 
goods to the 
mentioned countries 
included food 
products, livestock, 
chemicals, mineral 
fuels, industrial goods, 
and raw material.
Iran’s imported 
goods from the five 
European countries 
were worth about 
€2.372 billion: 
€1.2276 billion from 
Germany, €474.7 
million from Italy, 
€298.5 million from 
the Netherlands, 
€206.6 from France, 
€165.4 million from 
Spain, which show 
between 5% to 40% 
increase compared 
to the same period 
previous year.
Iran’s main imported 
goods from the 
mentioned countries 
included machinery, 
transport equipment, 
chemicals, food, 
livestock, industrial 
goods, and raw 
material.
Due to the coronavirus 
epidemic and the US 
sanctions, trade has 
been on the fall since 
the first months of 
2020.Iran has traded 
110 million tons of 
goods worth of about 
$52 billion with other 
countries in the first 
nine months of the 
Iranian year (starting 
on December 20). 
Iran’s export has been 
58.2 million tons 
($25.1 billion) and its 
import has been 25 
million tons ($26.8 
billion).
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T h e 
announcement 
was made by the 
Central Bank of 
Iran Governor 
A b d o l n a s s e r 
Hemmati on 

Thursday in a note posted 
on his social media account.
Hemmati said the bank had 
ordered payment of €200 
million to purchase 16.8 
million doses of the vaccine 
soon after receiving an 
initial approval from a South 
Korean bank to transfer the 
money.    
Earlier he criticized the 
United States for blocking 
CBI efforts to purchase 
the vaccine, saying that 
all vaccine suppliers 
were required to receive 
special permits from the 
Office of Foreign Assets 
Control (OFAC), the 
financial intelligence and 
enforcement agency of the 
US Treasury Department.
In a talk with state TV late 
Thursday Hemmati said the 
outgoing US administration 
had finally agreed to issue 
a permit to transfer the 
money from South Korea 
"under the pressure of 
world public opinion ".  
The senior banker said 
Covax has agreed to sell 
the vaccines to Iran but the 
foreign bank in charge of 
transferring the money 
first needed OFAC approval, 
which he described as 
"oppressive and against 

the US administration’s 
claim about exempting 
humanitarian trade” from 
the economic siege imposed 
by Donald Trump, the 
delusional US president. 
Failure of 'U-Turn Transfer'
It appears that the CBI in 
the past tried to transfer 
the money using the so-
called 'U-turn transfer' 
mechanism, which 
reportedly failed due to 
South Korean officials' 
refusal to guarantee the 
payment. 
U-turn transfer refers 
to a way for US dollar 
transactions to take place 
where the customer or the 
seller is facing US sanctions. 
It is used for transactions 
involving the transfer of 
funds from a foreign bank 
that pass through a US 
financial institution and 
are then transferred out to a 
second foreign bank. 
The Korean won had to be 
transferred from a Korean 
bank to J.P. Morgan in the US 
where the Korean currency 
was supposed to be changed 
into the greenback and again 
transferred to UBS bank of 
Switzerland, in which the 

Covax has an account, he 
said. 
"Because the Koreans 
refused to guarantee 
security of the payment, 
the CBI didn’t purchase the 
vaccine through this channel 
hesitating that the US would 
seize the money during the 
transfer process." 
Finally, the CBI approached 
two banks in Turkey and 
Europe and one in Iran to 
transfer the funds from 
South Korea to the Swiss 
bank processing the Covax 
payment.  
Covax is global initiative 
operating under WHO 
which brings together 
governments and 
manufacturers to ensure 
eventual Covid-19 vaccines 
reach those in greatest need. 
The initiative strives for fair 
and equitable distribution 
of vaccine doses. Iran 
announced in October 
that it had joined the Covax 
initiative. 
Trump walked away 
from the landmark 2015 
Iran nuclear agreement 
in 2018 and announced 
tough restrictions on Iran’s 
banking, insurance and 

shipping industries that in 
essence have taken the form 
of an economic blockade.
In the latest round of hostile 
sanctions in October, the 
US Treasury Department 
imposed fresh sanctions 
against 18 Iranian banks 
aiming to totally cut off the 
country from the world's 
financial system and 
choking off the already 
shrunk government 
revenues.
Iran has more than $7 billion 
blocked in South Korean 
banks. The country was a 
major buyer of Iranian oil 
before the sanctions were 
imposed. With the death 
toll exceeding 54,000 
and infections reaching 
close to 1.2 million, Iran is 
grappling with the largest 
and deadliest plague in the 
Middle East. 
The number of death tolls 
and infections has declined 
in recent days thanks to 
lockdowns of the past two 
months to stem the spread 
of the deadly disease. The 
safety protocols include 
night curfews, travel bans 
and closure of most non-
essential businesses.

Bitcoin hits $27,000 
setting yet another all-
time record high
The cryptocurrency is on a rising tide this 
December, as it easily surpassed its previous 
record, set in 2017, gaining over $7,000, and 
showing stable growth amid the weakening of 
the US dollar.
Bitcoin set a new all-time record as it surpassed 
the $27,000 mark, according to trading data. On 
Binance, the largest cryptocurrency exchange by 
trading volume, Bitcoin was trading at $27,215, 
as of 06:01 GMT on Sunday.
According to CoinMarketCap, an aggregator that 
compiles data from more than 20 brokers, Bitcoin 
was trading at $27,232 as of 09:05 GMT, a 9.85 
percent increase over the preceding 24 hours, 
Sputnik reported.
Bitcoin was launched in 2009, as the first 
cryptocurrency to use a decentralized 
blockchain-based network, which allows secure 
peer-to-peer transactions. Its value is based on a 
"mining" process, and the currency is not subject 
to any central bank policies or regulations.
At the moment, Bitcoin accounts for 
approximately 65.6 percent of the world's 
cryptocurrency market.

Talks underway for Iran’s 
frozen assets in Iraq; 
official
Chairman of the Iran-Iraq Chamber of Commerce 
Yahya Ale-Ishaq says some $5b of Iran’s money 
has been blocked in Iraq and talks are underway 
that the money is used in the best way.
Al-e Eshaq said that Iran’s rivals in Iraq are on the 
rise and Turkey and China are more active in Iraq 
market, and some Arab countries like Jordan, 
Saudi Arabia, and Egypt will be Iran’s rivals in 
Iraq’s market in the future.
He noted that the more the condition in Iraq 
becomes normal and safe, the more condition 
will be competitive in its market.
On the devaluation of Iraq national currency 
dinar and its effect on trade between Iran and 
Iraq, he said devaluation of the dinar is a domestic 
affair as the Iraqi officials believe it will be to 
the benefit of the budget and other issues in the 
country, and it has no significant effect on Iran-
Iraq trade.
The Iranian official noted but there will be better 
maneuver regarding imports of Iraqi goods and 
suppose Iranians trade with Iraq with dinar, it 
will be to their benefit and it will also provide 
more opportunity for Iranian travelers and 
pilgrims.
He said but it will have no major effect on Iran’s 
exports and Iranian will get more dinars with 
lesser value and since the country has no 
significant imports from Iraq and it is mainly an 
exporter, the devaluation of dinar will not have a 
major effect on bilateral trade.
On the presence of other countries especially 
Arab ones in Iraq market, Al-e Eshaq said Saudi 
Arabia and Egypt have started process for 
their presence in Iraq market and there is no 
competition between them and Iran, however, 
the number of Iran’s rivals in Iraq market is on 
the rise and in the future they will turn into Iran’s 
major rivals.He reiterated that as the condition 
in Iraq is getting normal and safe, the condition 
is getting more competitive and Europeans may 
also enter Iraq market and Iranians will have 
to improve the quality of their services and the 
after sale services in order to consolidate their 
position in the Iraq market.

The Central Bank of Iran said it has found 
a way to pay for the import of Covid19- 
vaccine after previous efforts failed.

CBI Funding Vaccine Import
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Iranian 
companies ready 
to enter Halal 
marketing
Deputy Head of National Center 
for Cyberspace Amir Khorakian 
on Saturday announced the 
appropriate capacity of Iranian 
stores which provide cell phone 
applications to enter the Halal 

marketing of countries in the 
region.
Pointing to Iran's success in 
designing and producing a 
variety of mobile applications 
in the region, Khorakian 
said that since the growth 
and development of the 
applications have taken place 
inside the country, it is more 
proportional to the Islamic 

culture and identity.
Considering Iran's good 
relations with neighboring 
Muslim countries and close 
cultural proximity to countries 
such as Afghanistan, Qatar, 
Oman, Lebanon, Iraq, and 
Syria, he reiterated that a 
great capacity for the Iranian 
mobile applications stores is 
to develop the Halal content 

market.
Referring to the 30 percent 
growth in app stores' 
cooperation with Iranian 
developers, he noted that 
based on the statistics and 
information provided by some 
Iranian applications stores 
in total, the stores have been 
installed more than 60 million 
times during 2019-2020.

It appears that 
the CBI in the 
past tried to 
transfer the 
money using 
the so-called 
'U-turn transfer' 
mechanism, 
which reportedly 
failed due to 
South Korean 
officials' refusal 
to guarantee the 
payment. 
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US President 
Donald Trump 
u n i l a t e r a l l y 
withdrew from 
the international 
agreement and 
announced the 

return of nuclear sanctions, 
in violation of Washington's 
commitments under the 
JCPOA. But despite using 
sanctions and other pressure, 
Trump has been unable to lure 
Iran into negotiating a new 
deal.
Joe Biden has said he sees a 
return to the current 2015 
agreement as the best 
immediate route to regional 
stability. The approach — 
which is likely to disappoint 
the US’s main Middle East 
partners — sets the stage for 
Biden’s administration to lay 
out its strategy once it takes 
office next month.
European powers are backing 
president-elect Joe Biden’s 
suggestion that the US returns 
to a landmark nuclear deal 
with Iran in its existing form. 
Germany, France and the UK 
committed, along with fellow 
accord signatories Iran, Russia 
and China, to “positively 
address” Washington’s 
possible re-entry after 
President Donald Trump quit 
in 2018.
Recently, 150 House 
Democrats signed a letter 
backing President-elect Joe 
Biden’s plan to reenter the 
Iran nuclear deal without 
any new conditions. The 
letter is enough to block any 
congressional bid to block the 
move.
Vice President Joe Biden 
speaks with US President 
Barack Obama in 2014
To shed light on the issue, 

we reached out to François 
Nicoullaud, a veteran 
diplomat and former 
ambassador of France to 
Tehran.
Following is the text of the 
interview with him:
Why does Biden want to 
return to the deal? What is 
the importance of the deal 
particularly for Europe?
Biden wants to return to 
Barjam (JCPOA) because, 
as Vice-President of Barack 
Obama, he was part of the 
process which led to the 
conclusion of this agreement. 
He has been able to see the 
disaster created by Trump's 
policy of maximum pressure. 
He is sincerely convinced 
that a return of the US to the 
deal would be in everybody's 
interest and first of all, 
in the interest of nuclear 
nonproliferation. As for 
Europe, there is no doubt 
that it has always considered 
the survival of the JCPOA as a 
matter of utmost importance, 
and has always been in favor 
of the US' return, precisely 
because it has quickly realized 
that it would not be able 
to alleviate all the damages 
that were created by the US' 
departure. 
Considering the viewpoints 
of some of Biden’s men and 
women towards his return to 
the JCPOA, do you think that it 
will be an easy job for him?

Most people around Joe Biden 
were also part of Obama's 
administration and favour 
a return to the deal. I do not 
see any risk of conflict here. 
Of course, the case is different 
with people in the House of 
Representatives and in the 
Senate. Most Republicans and 
many Democrats maintain 
a hostile attitude towards 
Iran. But Biden does not need 
the approval of the Congress 
to come back to the Deal. A 
simple signature of him will be 
enough, as a simple signature 
of Donald Trump was enough 
to quit the JCPOA without 
delay.  
US President Barack Obama 
and Vice President Joe Biden 
meet with National Security 
Council members, August 18, 
2014
What can be the most urgent 
steps that Biden should take to 
pave the way for the US return?
There is a signal of goodwill 
that the new President could 
immediately deliver. That 
would be to lift all obstacles 
to humanitarian help in favor 
of Iran's fight against the 
COVID-19. Again, a simple and 
clear order to the US office in 
charge of sanctions should 
suffice, and, of course, a close 
oversight on the way this 
order would be implemented, 
to be sure that it would get a 
fast and fair implementation. 
Concerning the return to 

the JCPOA, a pragmatic, 
result-oriented negotiation 
between the US and Iran 
should quickly lead to an 
agreement based on a simple 
principle: a simultaneous 
return, as fast as possible, to 
the full implementation of the 
JCPOA, that is for the US the 
lifting of all sanctions figuring 
in the Vienna agreement, and 
for Iran a comeback to the 
strict provisions concerning 
its nuclear program. This 
would leave of course open 
the question of the many 
additional sanctions adopted 
in Trump's time. This point, 
probably more complex to 
solve quickly in its entirety, 
could be addressed in 
the same negotiation, or 
immediately after. But if there 
is a common will, there will 
be a way.
Given that we are on the eve 
of 2021, I would be grateful if 
you tell me what was the most 
important event in 2020? 
Why? 
The most important event 
of the year 2020 has been 
undoubtedly the emergence 
of the COVID-19 pandemic. 
Because of the challenge it 
has raised against our way of 
life, and even our civilization. 
Because of its geopolitical 
implications. And because 
of the human suffering, it has 
created in each and every 
corner of our whole world.

 Iran’s Parliament Pledges 
to Assist Administration 
in Supplying COVID-19 
Vaccine
 Speaker of the Iranian Parliament Mohammad 
Baqer Qalibaf said the legislature will work in 
cooperation with the administration to ensure a 
sufficient supply of the coronavirus vaccine.
In comments at a Sunday session of the 
parliament, Qalibaf said the top priority is to 
ensure the health of people and remove the 
restrictions in the battle with the pandemic.
Any approach that would allay the concerns of 
people about the coronavirus pandemic more 
rapidly and reliably must be put on the agenda, 
he added.
Qalibaf assured the Iranian people that the 
parliament will work in cooperation with the 
administration to provide financing for the 
production of a homegrown COVID-19 vaccine 
or purchase and import of vaccine from abroad.
On Wednesday, Iranian President Hassan 
Rouhani said the Islamic Republic is on par with 
other countries in combating the coronavirus 
pandemic, giving an assurance that his 
administration has made arrangements to obtain 
reliable vaccines from abroad and develop a 
homegrown vaccine for the disease as well.
Georgian parl. approves 
resolution on EU, NATO 
aspirations
 The parliament of Georgia unanimously has 
adopted a resolution to proclaim the country’s 
aspirations for membership in the European 
Union and NATO.
"Membership in the North Atlantic Treaty 
Organization remains a zero-option priority in 
Georgia’s foreign policy. Trans-Atlantic unity is the 
most important precondition for strengthening 
global security," the resolution which was adopted 
on Friday says, TASS reported.
According to the document, membership in the 
European Union also remains a "zero-option 
priority" for the country.
In line with the resolution, the country said it 
favors only peaceful settlement of all conflicts.
Executive Secretary and Political Council Member 
of the ruling party "Georgian Dream - Democratic 
Georgia" Irakli Kobakhidze said in October that 
the country would apply for full-fledged EU 
membership in 2024. It was his party’s main 
electoral promise.Georgia has been cooperating 
with NATO since late 1990s. Georgian President 
Eduard Shevardnadze (1928-2014) expressed 
the country’s aspiration to join the alliance at 
a summit in Prague in November 2002. This 
intention was later confirmed by his successor 
Mikheil Saakashvili.

Biden seeing disaster created by Trump's 
Max Pressure policy

Stressing on immediate return of US to JCPOA, 
François Nicoullaud said Biden doesn't 
need the approval of Congress to return to it, 
adding that Biden is able to see the disaster 
created by Trump's policy towards Iran.
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Interior min.:
Timing for providing COVID-19 
vaccine set in current month
 Emphasizing the provision of Iranian-made COVID-19 
vaccine, Interior Minister said that coronavirus vaccine 
is scheduled to be provided in the current Iranian month 
of Dey (Dec. 21).
Until the Iranian vaccine is provided, the COVID-19 
vaccine will be purchased and the Minister of Health 
has announced the realization of this issue before 
the termination of the current Iranian month of Dey, 
Abdolreza Rahmani Fazli added.

Speaking in a TV program on Sat., the Head of National 
Coronavirus Combat and Prevention Headquarters said, 
“The issue of provision of COVID-19 vaccines was at the 
focal attention of all countries from the beginning and all 
countries were after producing the vaccine. Accordingly, 
we also followed up the issue of producing COVID-19 
vaccine in the country, so that various institutions and 
knowledge-based companies started producing the 
vaccine.”
Given the approval of the Ministry of Health, giant steps 
were taken in this regard, he said, adding, “We hope to 
meet the demand in the field of producing domestic 
COVID-19 vaccine.”

At the same time, expert-
level sessions were held in 
the presence of President 
Rouhani in the field of 
provision of COVID-19 
vaccine, in which, the 
president emphasized 
providing COVID-19 vaccine 
until the Iranian vaccine is 
manufactured, the interior minister 
added.
The said issue in the field of producing the COVID-19 
vaccine was put atop the agenda of the Ministry of Health.

US President 
Barack Obama 
and Vice 
President Joe 
Biden meet 
with National 
Security Council 
members, 
August 2014 ,18
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Bangladesh 
Set to Move 
Second Batch 
of Rohingya 
Refugees to 
Remote Island: 
Officials
Bangladesh is set to 
move a second batch of 
Rohingya refugees from 
neighboring Myanmar 
to the remote island of 
Bhasan Char in the Bay 
of Bengal this month, 
officials said on Sunday, 
despite calls by rights 
groups not to carry out 
further relocations.
Around 1,000 Rohingya 
refugees, members of a 
Muslim minority who 
have fled Myanmar, will 
be moved to the island in 
the next few days after 
Bangladesh relocated 
more than 1,600 early this 
month, two officials with 
the direct knowledge of 
the matter said.“They will 
be moved to Chittagong 
first and then to Bhasan 
Char, depending on the 
high tide,” one of the 
officials said. The officials 
declined to be named as 
the issue had not been 
made public.Mohammed 
Shamsud Douza, the 
deputy Bangladesh 
government official in 
charge of refugees, said the 
relocation was voluntary. 
“They will not be sent 
against their will.”
The United Nations 
has said it has not been 
allowed to carry out 
a technical and safety 
assessment of Bhasan 
Char, a flood-prone island 
in the Bay of Bengal, and 
was not involved in the 
transfer of refugees there.
Bangladesh says it is 
transferring only people 
who are willing to go and 
the move will ease chronic 
overcrowding in camps 
that are home to more than 
1 million Rohingya.
But refugees and 
humanitarian workers say 
some of the Rohingya have 
been coerced into going to 
the island, which emerged 
from the sea 20 years 
ago.Bangladesh Foreign 
Minister Abdul Momen 
told Reuters earlier this 
month the United Nations 
should first assess and 
verify how conducive 
the environment in 
Myanmar’s Rakhine state 
was for repatriating the 
refugees, before carrying 
out an assessment of 
Bhasan Char.Several 
attempts to kickstart 
repatriation of Rohingya 
to Myanmar have failed 
after refugees said they 
were too fearful of further 
violence to return.
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'Abdication of Responsibility': 
Biden Slams Trump for Holding 
Up Coronavirus Relief
US President-elect Joe Biden on Saturday took President Donald 
Trump to task over his refusal so far to sign a coronavirus stimulus 
package with unemployment benefits for millions set to expire 
and government funding in limbo.
In a statement, Biden slammed Trump for holding up the roughly 
$900 billion in aid for Americans suffering from economic 
damage caused by the pandemic, calling the delay an “abdication 
of responsibility” on the president’s part.
“It is the day after Christmas, and millions of families don’t know 
if they’ll be able to make ends meet because of President Donald 
Trump’s refusal to sign an economic relief bill approved by 
Congress with an overwhelming and bipartisan majority,” Biden 
said. “This bill is critical. It needs to be signed into law now.”After 
the passage of the bill, the president threatened to wield his veto 
power if the aid package didn’t contain $2,000 stimulus checks for 
individuals.Currently the bill includes $600 in direct payments 
to millions of households, an extended eviction moratorium 

and expanded unemployment benefits.House Republicans 
broke with Trump on Thursday and blocked a measure by House 
Democrats that would have provided the $1,400 in additional 
funds for every American making under $75,000.Those close to 
Trump have signaled that he is increasingly dug in on the issue.“I 
am convinced he is more determined than ever to increase 
stimulus payments to $2000 per person,” Sen. Lindsey Graham 
(R-SC) tweeted after golfing with Trump in Florida on Christmas 
Day, Politico reported.Trump offered little hope on Saturday that 
he’d sign the bill as he raged against a long list of frequent targets 
in a tweetstorm, including the Supreme Court, FBI and Justice 
Department.
“I simply want to get out great people $2000, rather than the 
measly $600 that is now in the bill,” he tweeted.The bill, which 
also includes $1.4 trillion in regular government spending, 
was sent to Trump’s Mar-a-Lago resort on Thursday. Without 
a signature, government funding will run out on Monday night, 
triggering a shutdown.Biden also suggested that the bill wouldn’t 
be the last package of relief, calling it a “down payment” on more 
action that he plans to take after being inaugurated in January to 
revive the economy and contain the pandemic.
Trump in turn called Saturday for "common sense" as he chided 

states 
for imposing new 

lockdown restrictions to confront a wave of infections that 
has led to record levels of hospitalization and death across the 
country."The lockdowns in Democrat run states are absolutely 
ruining the lives of so many people - Far more than the damage 
that would be caused by the China Virus," Trump tweeted.
Trump went on to falsely claim that Republican-led states like 
Florida, many of which have resisted enacting new measures 
to control a surge of cases, were "open & doing well." Florida 
reported more than 17,000 new cases and 142 additional deaths 
over a two-day span on Saturday.



Iran strongly warns Israel against any aggression
In a stark warning to Israel, Tehran said that it would give a strong and massive response to any Israeli 
aggression against Iran’s national interests."Israel must know that our response to aggression against 
our national security will be strong and massive," an Iranian official said on Saturday afternoon."Israel 
is looking for excuses to drag the region into a tension that creates chaos in the last days of the Trump 
presidency," the official told Aljazeera.An Israel Army spokesman told a Saudi newspaper on Friday that 
Israeli submarines were quietly operating everywhere.The Iranian warning came against a backdrop 
of heightened tensions between Iran and Israel and the United States, just a few days before the first 
martyrdom anniversary of Iran’s top military official Qassem Soleimani, who was assassinated in an 
American drone strike near Baghdad airport on January 3. 2020 while visiting Iraq.Abu Mahdi al-
Muhandis, deputy head of the Iraqi Popular Mobilization Forces (PMF), who accompanied Lieutenant 
General Soleimani upon his arrival in Baghdad, was also assassinated.

 Thousands of protesters 
rallied outside the residence 
of the Israeli prime minister, 
Benjamin Netanyahu, in 
Jerusalem al-Quds on Saturday 
demanding his resignation.
Police intervened to break 
up the demonstration trying 
to remove activists from the 
fence of the complex.The 
rallies on Saturday marked the 
27th week of demonstrations 
against Netanyahu -- who has 
been indicted in high-profile 
corruption cases and faces 
blistering criticism for a chaotic 
coronavirus response. Some 
3,000 swarmed the so-called 
Paris Square near Netanyahu’s 
residence, prompting the 
police to “forcibly remove” 
the protesters.Security forces 
arrested six protesters during 
the rallies across the occupied 
territories.The protesters 
also lit a bonfire near the main 
entrance to the building, forcing 
intervention by firefighters. 
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Pledges to Assist 
Administration in 
Supplying COVID19- 
Vaccine

Bitcoin hits 
27,000$ setting 
yet another all-time 
record high

Talks underway for 
Iran’s frozen assets in 
Iraq; official
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Expansion of Qatar-
Iran ties 
A visit by Qatari Emir Sheikh 
Tamim bin Hamad al-Thani to 
Iran's capital city of Tehran is a 
milestone, which helped Doha 
and Tehran to enhance relations 
in 2020.The Qatari Emir's trip 
happened less than 10 days after 
the United States assassinated 
Iranian Major General Qassem 

Soleimani in Iraq on January 3, 
2020.Sheikh Tamim addressed 
a joint press conference with 
President Hassan Rouhani, 
saying that the trip happens in 
a very sensitive juncture of the 
region; however, he added, Iran 
and Qatar are of the opinion that 
negotiation is the only solution 
to all crises.Describing US anti-
Iran sanctions as unjust, the 
Qatari Emir emphasized that 

the United States is expected to 
lift the sanctions because the 
world is experiencing a new 
situation, which is affected by the 
Covid-19 pandemic.Iran-Qatar 
relation witnessed different 
developments, but channels for 
dialogue, historical exchanges 
and good neighborliness have 
always been preserved, and they 
have been expanded in recent 
years.

According to the United Nations 
Information Center (UNIC) in Tehran, 
the UN Secretary-General in his 
message said that this first observance 
of the International Day of Epidemic 
Preparedness falls at the end of a year in 
which a scenario many had feared came 
tragically true.
The full text of his message reads:
With COVID-19 having now killed more 
than 1.7 million people, devastated 
economies, upended societies and exposed 
the world’s vulnerabilities in the starkest 
ways, the value of health emergency 
preparedness has hit home like never 
before.  As we strive to control and recover 
from the current pandemic, we must think 
about the next.  Unfortunately, it is easy to 
imagine a virus just as infectious but even 
more lethal.We can already draw many 
lessons from the experiences of the past 
year.  
Preparedness is a sound investment, 
costing far less than emergency 
expenditures. Societies need stronger 

health systems, including universal health 
coverage. People and families need more 
social protection.  
Communities on the frontlines need timely 
support. Countries need more effective 
technical cooperation. And we need to pay 
greater attention to the encroachment of 
people and livestock into animal habitats; 
75 per cent of new and emerging human 
infectious diseases are zoonotic.
Across this work, science must be our guide. 
Solidarity and coordination are crucial, 
within and among countries; no one is safe 
unless all of us are safe.  
The United Nations system, including the 
World Health Organization, is strongly 
committed to supporting Governments 
and all partners in strengthening epidemic 
preparedness as a crucial part of our 
broader work to build a healthier world 
and achieve the Sustainable Development 
Goals.This International Day falls on the 
birthdate of Louis Pasteur, the French 
biologist responsible for ground-breaking 
work on vaccinations.  
In honouring his work, I salute today’s 
medical professionals, front-line personnel 
and essential workers who have carried the 
world through this emergency with such 
remarkable commitment.  As we recover 
from the pandemic, let us resolve to build 
up our prevention capacities so that we 
are ready when the world faces the next 
outbreak.

As a result, many people have chosen to avoid 
gyms and health clubs that have slowly begun to 
reopen. Walking, running, and hiking on the other 
hand have grown in popularity. But with increased 
traffic on sidewalks and trails, how do you stay safe 
while walking 
Benefits of Outdoor Exercise 
While outdoor walking and hiking is not without 
risks—during a pandemic or not—it offers 
substantial benefits that should be considered 
when deciding whether or not to go outside. 
Provides a Gym Alternative 
There is substantial concern about exercising in 
shared indoor spaces. A study published in 2020 
showed that in some training facilities drug-
resistant bacteria, flu virus, and other pathogens 
remained on 25% of surfaces before they were 
treated.1 And other reports have suggested that 
the virus that causes COVID-19 can be detected on 
plastic and stainless steel surfaces for up to three 
days. It is no surprise, then, that active people are 
reluctant to go to the gym. Whether it is to avoid 
exposure to a flu bug or the coronavirus, it is evident 
that the gym is an environment where you may be 
more vulnerable. But avoiding exercise altogether 
is not necessarily a healthy choice either. 
Researchers and health experts generally agree 
that a program of regular exercise is important to 
boost immune health and to help improve mental 
health during a pandemic. 
Studies have shown that exercise has anti-
inflammatory effects and that active people are less 
likely to present symptoms of upper respiratory 
illness.
According to the U.S. Department of Health 
and Human Services, you need 150 minutes 
of moderate-intensity aerobic activity to stay 

healthy.4 Walking briskly for 30 minutes, five days 
a week will allow you to reach this goal. But even a 
10-minute walking session can work. 
Above all, as your cabin fever and level of anxiety 
about the future grows during a pandemic, 
walking—especially walking with others—can lift 
your mood. It strengthens your bones and muscles 
and reduces your risk for chronic conditions such 
as cardiovascular disease, high blood pressure, 
high cholesterol, and type 2 diabetes.
Because politicians deemed outdoor exercise 
essential in most states during the initial stages of 
the coronavirus outbreak, walking, running, and 
hiking have remained accessible and have become 
increasingly popular. But it is still important to take 
preventative measures when exercising outdoors. 
How to Be Kind to Your Body During Coronavirus 
Safety Tips for Outdoor Walking 
Researchers who have studied viruses, including 
influenza and COVID-19, continue to investigate 
the different ways that viruses spread. Study 
results help experts update guidelines to help 
you stay safe and healthy during your outdoor 
activities. 
Practice Smart Social Distancing 
According to the Centers for Disease Control and 
Prevention (CDC), you should wear a mask and 
practice social distancing even when you are 
outdoors. You can still walk with friends or family, 
but you should not gather in large groups and you 
should stay at least six feet from other people who 
are not members of your household.6 
Choose a Mask Wisely 
Health experts advise that everyone in the U.S. 
should wear a nonsurgical mask when going out 
in public. Masks significantly prevent the spread of 
the virus.7 But the type of mask you wear can make 
a difference.8 
Practice Good Hygiene 
Basic hygiene practices become more important 
during a flu outbreak or a pandemic such as 
COVID-19. Always wash your hands before and 
after going out for a walk. Health experts also 
advise that we avoid sharing water bottles and 
even minimize cell phone use (to limit talking) 
when exercising indoors or outdoors in a shared 
environment. 3 

UN Sec-Gen vows to help strengthen epidemic 
preparedness after COVID19-

Is It Safe to Walk Outside During the 
Coronavirus Pandemic? 

The 2020 COVID19- pandemic has changed the way most of 
us move through our daily lives. There have been widespread 
changes in the manner businesses operate, in the way that we 
socialize, and in the way that we exercise. The outbreak has also 
increased our collective awareness of the different ways that we 
are vulnerable to this strain of coronavirus and to other viruses 
such as influenza. 

United Nations Secretary-General Antonio Guterres in his 
message for the first observance of the International Day of 
Epidemic Preparedness, December 27, said the UN system, 
including the World Health Organization, is strongly committed 
to supporting Governments and all partners in strengthening 
epidemic preparedness.

Key Takeaways
•Walking 
provides 
numerous 
health benefits 
and is one of 
the easiest and 
most accessible 
forms of 
exercise during 
the COVID19- 
outbreak.
•You should 
maintain social 
distancing 
guidelines and 
stay 6 feet away 
from others on a 
walk.
•Health experts 
recommend 
wearing a mask 
when outside.
•Those with 
certain health 
conditions 
should stay 
indoors to 
reduce their risk 
of infection.

According to the 
political analyst, 
the Europeans 
like other 
nations are tired 
of unilateral 
policies of 
the Trump 
administration; 
therefore, they 
have welcomed 
his failure in 
the 2020 US 
presidential 
election.



زمان ثبت نام مرحله دوم مسکن ملی
معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه به احتمال فراوان مرحله دوم ثبت نام طرح اقدام ملی مسکن در ماه جاری 
انجام می شود گفت: همین هفته تعداد واحدهای جدید و زمان ثبت نام مرحله دوم طرح اقدام ملی مسکن 

اعلام می شود.
محمود محمودزاده اظهار کرد: دوشنبه یا سه شنبه هفته جاری ظرفیت طرح اقدام ملی مسکن برای نام نویسی 
مرحله دوم مشخص خواهد شد و احتمالا این هفته زمان ثبت نام مرحله دوم را به اطلاع متقاضیان می رسانیم.

وی با اشاره به مهلت سه باره به متقاضیان نوبت اول برای تکمیل موجودی گفت: همه تلاش ما این است که اولا با 
حداکثر ظرفیت پروژه اقدام ملی را جلو ببریم و دوما متقاضیان واجد شرایط از این طرح جا نمانند. به همین لحاظ فرصت 

واریز وجه را سه مرتبه برای کسانی که به هر دلیل مثل نداشتن نقدینگی کافی توانایی تامین آورده حدود ۴۰ میلیون تومان در 
مهلت های اول و دوم نداشتند تمدید کردیم. معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: با این وجود نمی توانیم طرح 

را معطل بگذاریم و باید پروژه ها در مناطق مختلف کشور از نظر تعداد مشارکت کنندگان تعیین تکلیف شوند. محمودزاده درباره زمان ثبت نام 
مرحله دوم طرح اقدام ملی مسکن گفت: باید اطلاعات را بر اساس ظرفیتهای خالی جمع بندی کنیم. ظرف چند روز آینده تقاضاهایی که از مناطق 

مختلف ارسال شده با اولویت شهرهایی که قبلا ثبت نام نشده و شهرهایی که هم اکنون دارای ظرفیت هستند جمع بندی و اعلام می کنیم.

عرضه روزانه ۳ هزار و ۵۰۰ تن روغن در بازار
دبیر انجمن صنفی روغن نباتی از توزیع روزانه سه هزار و ۵۰۰ تن روغن خبر داد و گفت: استمرار 

آرامش بازار روغن تابع تخصیص ارز به موقع برای واردات روغن خام است.
امیرهوشــنگ بیرشــک دبیر انجمن صنفی روغــن نباتــی از آرامش بازار روغــن خبر داد 
 و گفــت: با وجــود آرامش فعلی بــازار روغن، امــا همواره نگــران بحث هــای تخصیص ارز 

هستیم.
او افزود: با توجه به قول مســاعدت وزارت صمت و بانک مرکزی انتظار می رود که نگاه ویژه ای به 

تخصیص ارز صورت گیرد تا بازار روغن مجدد ملتهب نشود.
بیرشک درباره آینده بازار روغن بیان کرد: بازار روغن طی ماه های آتی به تخصیص ارز بستگی دارد؛ به طوری 

که با اختصاص ارز قابل انتقال توســط بانک مرکزی، روغن خام به میزان نیاز وارد کشــور می شود؛ در غیر این صورت به سبب 
استراتژیک بودن آن بازرگانی دولتی باید کمک کند.

دبیر انجمن صنفی روغن نباتی از توزیع روزانه سه هزار و ۵۰۰ تن روغن خبر داد و گفت: اگر ارز مورد نیاز برای واردات روغن خام 
فراهم شود، مشکلی در توزیع نخواهیم داشت.
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بررسی دلایل پابرجا 
ماندن و حتی رونق 

یافتن قمارخانه های 
اینترنتی نشان 
می دهد، نوک 

پیکان انتقادات و 
مطالبات پیرامون 

چگونگی تنفس 
این مجموعه های 
متخلف در فضای 

تبادل داده های 
بانکی متوجه معاونت 

فناوری های نوین 
بانک مرکزی است

اقتصاد ایران
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جدال بر سر قیمت 
تخم مرغ ادامه دارد

سخنگوی اتحادیه مرغداران میهن 
گفت: تعزیرات با حمله به مرغداری ها، 
مرغداران را به عنوان محتکر معرفی و 
آنها را جریمه می کنند که چرا تخم 
مــرغ را به قیمت کیلویــی ۱۲ هزار 

تومان عرضه نمی کنند.
ناصر نبــی پور دربــاره اینکــه آیا 
هفته گذشــته ســتاد تنظیم بازار 
دربــاره نــرخ جدیــد تخــم مرغ 
تصمیمی گرفــت یا خیــر، گفت: 
ما و وزارت جهاد کشــاورزی هفته 
گذشته مدارک و مســتندات لازم 
را بــه ســازمان حمایــت مصرف 
کنندگان ارائه کردیم اما متأســفانه 
 مسئولان ســازمان این مستندات

 را نپذیرفتند. وی اضافه کرد: دیروز 
بنده ۶۲ صفحه مســتندات دیگر را 
برای سازمان حمایت ارسال کردم تا 
آنها را بررسی و بعد از آن نتیجه را اعلام 
کند. ســخنگوی اتحادیه مرغداران 
میهن با اشــاره به اینکه متأســفانه 
ســازمان حمایت مصرف کنندگان 
نه مــا را به عنــوان متخصص قبول 
دارد و نه وزارت جهاد کشــاورزی را 
به عنوان متولی، گفت: مســئولان 
این ســازمان بدون توجه به حقایق 
 تولید، برای خود قیمت تعیین و اعلام

 می کننــد. نبی پورگفــت: قیمت 
تمام شده هر کیلو گرم تخم مرغ در 
 حال حاضر بیــش از ۱۵ هزار تومان 

است.
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 طــی هفته هــای اخیر، 
جلوگیری از خدمات دهی 
شبکه بانکی به سایت های 
شــرط بندی و برخــورد با 
گردانندگان ســایت های 
مذکور بــه یــک مطالبه 
عمومی در کشــور تبدیل 
شده است. در این بین، برخی از رسانه های 
معاند، شائبه ناتوانی و یا فقدان اراده برای 
قطع ارتباط شــبکه بانکی کشــور با این 
قمارخانه های اینترنتی را جسته و گریخته 
در افکار عمومی ایجاد کرده بودند؛ اما از قرار 
معلوم، رشد شارپی باشگاه های قمار توأم 
با افزایش میزان شــکایات درباره تخلفات 
اقتصادی این مجموعه ها، مسئولان امر را 

به تکاپوی مضاعف انداخته است.
بررسی ها نشان می دهد، علاوه بر ضرورت 
برخورد قضائــی و پیگردهای بین المللی 
برای شناسایی و دستگیری سرشبکه های 
سایت های شرط بندی، اما از کار انداختن 
مؤلفه های داخلی که در رونق سایت های 
شــرط بندی مؤثــر هســتند، می تواند 
کلاهبــرداری و کســب وکار نامشــروع 

متخلفان حوزه قمار را از سکه بیندازد.

البته در این خصــوص عبدالناصر همتی، 
رئیس کل بانک مرکــزی نیز اخیــراً در 
نشست دوره ای با مدیران عامل بانک ها، بر 
ضرورت رصد تراکنش های ریالی و رعایت 
دســتورالعمل های مبارزه با پول شــویی 
تأکید داشته است؛ اما کماکان مسئولان 
امر در حوزه بانکی نســبت به این مسئله 
استدلال هایی همچون »مواجهه با حساب 
و درگاه های اجاره ای« دارند که این موضوع 
نیز به گفته پلیس فتا از طریق رصد مستمر 
بر تراکنش های مشکوک و نظارت بر هویت 
اســتفاده کنندگان از درگاه های پرداخت 

قابلیت رفع و رجوع دارد.

    عطش برُد بیشتر!
گفتنی است، باشگاه های قمار که به گفته 
حسن نوروزی عضو کمیســیون قضائی 
مجلس بین ۲ تا ۳ میلیون ایرانی را مشغول 
خود کرده اند و خروج بالغ بــر ۱ میلیارد 
دلار ســرمایه از کشــور به صورت سالانه 
را رقم می زنند، با الگوریتمی مهندســی 
شده، حس مهارت را به کاربر القا می کند 
تا در کنار کسب سود از بابت گرم شدن تنور 
شرط بندی ها، اهداف شوم عوامل گرداننده 

این سایت ها عملیاتی شود.
البته گردانندگان سایت های شرط بندی 
و قمــار در راه ترغیب و وسوســه کاربران 
به منظور درگیــر کردن هر چه بیشــتر 
سرمایه شــان از هیــچ تلاشــی فروگذار 
نمی کنند و با انتشار تبلیغات تحت عنوان 

چنــد برابر کــردن پول و پول دار شــدن 
یک شبه در شبکه های اجتماعی، فعالیت 
در سایت های شرط بندی و قمار آنلاین را 

عمیق تر کرده اند.

    کلاهبرداری نویــن در انتظار 
کاربران شبکه های قمار!

یکی از پدیده هایی کــه در ماه های اخیر 
به دنبال فعالیت کاربران در ســایت های 
شرط بندی مکرر گزارش شده و برخی را 
با وجود نگرانی از مواخذه بابت مشــارکت 
در این ســایت ها، روانه ادارات پلیس فتا 
کرده، کلاهبرداری از حســاب هایی است 
که اطلاعاتشان در پی واریز وجوه مسابقات 
شرط بندی در این سایت ها ثبت شده است.

وجوهی که بــه گفته مســئولان پلیس 
فتای کشــور عمدتاً چندیــن مرتبه پس 
از برداشت از حســاب مالباخته جا به جا 
شده تا با پول شویی، نه تنها ردیابی دارایی 
مالباختگان را دشــوار کند، بلکه به خروج 

سرمایه از کشور منجر شود.
در همین رابطه، سرهنگ گودرزی رئیس 
پلیس فتــای تهران در یــک گفت وگوی 
رادیویی ضمن اشــاره به دستگیری ۳۰ 
نفر اعــم از تبلیغ کنندگان ســایت های 
شــرط بندی، اجاره کنندگان کارت های 
بانکی و تســهیل کنندگان وقــوع جرم، 
اظهار داشت: »برنده شدن در سایت های 
شرط بندی یک حقه برای ترغیب فرد به 
سرمایه گذاری بیشتر اســت. افراد با ثبت 

نام در سایت تمامی اطلاعات بانکی خود 
را ارائه می کنند و ندانسته اجازه دسترسی 
به دیگر اپلیکیشن های دستگاه خود را به 
کلاهبرداران پشت این سایت ها می دهند.«

    ارتزاق سایت های قمار از طریق 
تبادلات ریالی بانک ها!

بررســی دلایل پابرجا ماندن و حتی رونق 
یافتــن قمارخانه های اینترنتی نشــان 
می دهد، نوک پیکان انتقادات و مطالبات 
پیرامون چگونگی تنفس این مجموعه های 
متخلف در فضای تبــادل داده های بانکی 
متوجه معاونت فناوری هــای نوین بانک 
مرکزی است؛ البته انتظار افزایش ریسک 
ســوداگری با دارایی های مردم و کســب 
ســودهای بر باد آورده نیز از پلیس فضای 
تولید و تبادل اطلاعات ناجا انتظار بی جایی 

نیست.

»اطلاعات ۷۰ هزار قمارباز فعال شناسایی 
شده توسط سامانه هوشمند کشف جرایم 
مالی شــبکه پرداخت، به مرجع محترم 
قضائی ارسال شد.« این تازه ترین اظهارنظر 
مهران محرمیان معاون فناوری های نوین 
بانک مرکزی است که در هفته های اخیر 
از سوی رسانه ها برای قطع ارتباط شبکه 
بانکی کشور با سایت های قماربازی تحت 

فشار قرار گرفته است.
البته پیشتر یک مقام مسئول در نظام بانکی 
نیز با اشاره به شناسایی و مسدود کردن ۲۰ 
هزار درگاه بانکی متخلف خدمات دهنده به 
سایت های قمار از سوی بانک مرکزی اظهار 
داشت: »صاحبان سایت های شرط بندی از 
طریق اجاره درگاه و یا کارت های بانکی که 
مالکین آن ها از طبقات نیازمند و کم آگاه 
جامعه هستند، ســرمایه را جذب کرده و 
پس از انتقال به چند حساب آن را به صورت 

کاغذی از کشور خارج می کنند.«
شواهد نشان می دهد، برخی از افرادی که 
دارای درگاه قانونی پرداخت الکترونیکی 
بانکی نیز هستند، درگاه بانکی خود را که 
در مواردی حتــی نماد اعتماد الکترونیک 
هم دارد، در ازای دریافــت پول در اختیار 
ســایت های شــرط بندی قرار می دهند 
کــه ایــن مســئله ضــرورت بازنگری و 
پایــش اطلاعــات صاحبــان درگاه های 
 بانکــی را از ســوی بانک مرکــزی تأیید 

می کند.
بر اساس آنچه گفته شد، ضرورت افزایش 
ریسک مشارکت در قمارخانه های اینترنتی 
در هر دو نقش عوامل گرداننده و کاربر بیش 
از پیش احساس می شود، چه آنکه در کنار 
افزایــش میزان کلاهبرداری و شــکایات 
مالباختگان، اتهامات اساسی به نظام بانکی 

کشور وارد شده است.

ارتزاق سایت های  شرط بندی از طریق شبکه بانکی ایران 

بازار سیاه قمارآنلاین جمع می شود؟
پس از تشــدید فعالیت قمارخانه هــای اینترنتی و 
شکل گیری موج سهمگینی از کلاهبرداری ها در بستر 
شــبکه بانکی، انتظار می رود ارتباط سایت های قمار با 

ریال قطع و متخلفان شناسایی شوند.

بدینوسیله اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان به قائم مقامى 
از شرکت ورشکسته محتشم صنعت سپاهان در نظر دارد 31 قطعه 
زمین شامل 31 جلد سند ثبتى به آدرس: اصفهان، جاده تهران، 
جنب کارخانه مک ماکارون، روبروى شهرك پردیس شاهین شهر 

به مشخصات زیر   را از طریق مزایده  به فروش برساند: 
مشخصات ملک: 

1- مساحت عرصه: 16660/85 متر مربع، به صورت دیوار کشى 
و محصور 

2- یک اتاق نگهبانى به مساحت 50 متر مربع دارد.
3- داراى انشعاب آب آشامیدنى به قطر یک اینچ است. 

4- مقدار 34500 متر مربع از این ملک داراى پروانه ساختمانى 
جهت احداث سردخانه در سال 1390 به شماره پروانه 681 مورخ 

1390/1/16 صادره از شهردارى شاهین شهر مى باشد. 
قیمت پایه مزایده: ارزش کل عرصه و اعیان و دیوارکشى و 

امتیازات جمعا به مبلغ: 777,258,800,000 ریال 
زمان مزایده: - روز  چهارشنبه  مورخ 1399/11/8 ساعت 11  

مکان مزایده:  - اصفهان، چهار باغ بالا، ابتداى خیابان شهید 
نیکبخت، اداره تصفیه امور ورشکستگى  (تلفن: 36611086)

شرایط مزایده: 1- فروش نقدى و اقساطى است که مبلغ 5٪  نقد 
در روز مزایده و مابقى در مهلت مقرر توسط اداره در روز مزایده 

تعیین مى گردد (حداکثر مهلت سه ماه مى باشد.)
2- کلیه شرکت کنندگان در مزایده مى بایست 5٪ از مبلغ 
مزایده را به حساب سپرده دادگسترى اصفهان به شماره 
IR110100004061012907670593  واریز و اصل فیش واریزى را 
همراه با درخواست شرکت در مزایده تا قبل از جلسه مزایده به 

اداره تصفیه ارائه نمایند.
3- پیشنهادات در ساعت 10 صبح روز مقرر بررسى خواهد شد. 
حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه مزایده الزامى است و برنده 

کسى است که بالاترین قیمت را پیشنهاد دهد.
4- اداره تصفیه در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

5- در صورتى که برنده مزایده در مهلت مقرر قانونى از پرداخت 
ثمن مزایده خوددارى نماید مسئول کسر احتمالى قیمت و 
خساراتى که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدوا از 
سپرده او استیفا و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده 

مسترد نخواهد شد. 
6- هزینه هاى نشر آگهى مزایده بعهده برنده مزایده خواهد بود.

* متقاضیان براى کسب اطلاعات بیشتر و هماهنگى براى بازدید، 
پنج روز قبل از تاریخ مزایده به اداره تصفیه امور ورشکستگى 
اصفهان مراجعه نمایند تا مقدمات بازدید از محل در روز واحد 

فراهم گردد.
امیریان مستشار قضائى و رییس  اداره تصفیه امور ورشکستگى اصفهان 

آگهـى  مزایـده
قیمت پایهمساحتشماره پلاكردیف

1301/9345225018,000,000,000

2301/9346175014,000,000,000

3301/9347175014,000,000,000

4301/9348225016,200,000,000

5301/9349175011,200,000,000

6301/9350175011,200,000,000

7301/935111196,4562,700,120,000

8301/93528709,4034,837,600,000

9301/93538710,2734,841,080,000

10301/9354575032,200,000,000

11301/9355575032,200,000,000

12301/9356575032,200,000,000

13301/9357575032,200,000,000

14301/9358575032,200,000,000

15301/9359575027,600,000,000

16301/9360575027,600,000,000

17301/9361575027,600,000,000

18301/9362575027,600,000,000

19301/9363575027,600,000,000

20301/9364575023,000,000,000

21301/9365575023,000,000,000

22301/9366575023,000,000,000

23301/9367575023,000,000,000

24301/9368575026,680,000,000

25301/58031575021,160,000,000

26301/58032575021,160,000,000

27301/58033575021,160,000,000

28301/58034575021,160,000,000

29301/58035575021,160,000,000

30301/58036575018,400,000,000

31301/29575018,400,000,000

777,258,800,000مبلغ کل

آگهى اجراییه
شماره اجراییه: 9910426893300079 شماره پرونده: 9909986893300064 شماره 
بایگانى شعبه: 9900064 به موجب درخواست اجراى حکم به شماره دادنامه مربوطه 
محکوم علیه پروانه طیبى دهکردى به نشانى مجهول المکان محکوم است به پرداخت 
مبلغ 3/700/000 ریال بابت اصل خواسته و پرداخت مبلغ 201/000 ریال بابت خسارت 
دادرسى پرداخت خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک 110988 به تاریخ 93/2/26 
تا زمان وصول در حق خواهان  علیرضا بحق فرزند على محمد به نشانى استان اصفهان 
شهرستان کاشان پرورشگاه اول بلوار شهید خان دایى خ شهید اندرزگو پلاك 69 محکوم مى 
نماید. راى صادره غیابى است هزینه اجرا به میزان نیم عشر از محکوم به از محکوم علیه قابل 
وصول مى باشد. محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1- ظرف ده روز مفاد آنرا به 
موقع اجرا گذارد. (ماده 34 قانون اجراى احکام مدنى) 2- ترتیبی براي پرداخت محکوم به 
بدهد. 3- مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا محکوم به از آن میسر باشد چنانچه خود را 
قادر به اجراي مفاد اجرائیه نداند باید ظرف سى روز کلیه اموال خود را شامل تعداد یا مقدار و 
قیمت همه اموال منقول و غیر منقول به طور مشروح مشتمل بر میزان وجوه نقدى که به هر 
عنوان نزد بانکها و موسسات مالى و اعتبارى ایرانى یا خارجى دارد به همراه مشخصات دقیق 
حساب هاى مذکور و کلیه اموالى که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او 
از اشخاص ثالث و نیز فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان 
یک سال قبل از طرح دعواى اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام قضایى ارائه نماید 
والا به درخواست محکوم له بازداشت مى شود. (مواد 8 و 3 قانون نحوه اجراى محکومیت 
مالى 1394) 4- خوددارى محکوم علیه از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار از اجراى 
حکم، حبس تعزیرى درجه هفت را در پى دارد. (ماده 34 قانون اجراى احکام مدنى و ماده 
20 ق.م.ا و ماده 16 قانون نحوه اجراى محکومیت مالى 1394) 5- انتقال مال به دیگرى 
به هر نحو با انگیزه فرار از اداى دین به نحوى که باقیمانده اموال براى پرداخت دیون کافى 
نباشد موجب مجازات تعزیرى درجه شش یا جزاى نقدى معادل نصف محکوم به یا هر دو 
مجازات مى شود (ماده 21 قانون نحوه اجراى محکومیت مالى 1394) 6- چنانچه صورت 
اموال پس از مهلت سى روز ارائه شود آزادى محکوم علیه از زندان منوط به موافقت محکوم 
له یا تودیع وثیقه یا معرفى کفیل توسط محکوم علیه خواهد بود. (تبصره 1 ماده 3 قانون 
نحوه اجراى محکومیت مالى 1394) مسئول دفتر شعبه 13 شوراى حل اختلاف شهرستان 

کاشان  شناسه: 1066751
آگهى

شماره پرونده: 57/98 شماره دادنامه: 723/98 بتاریخ 98/8/25 در وقت فوق العاده جلسه 
شعبه 8 شوراى حل اختلاف کاشان به تصدى امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده کلاسه 
فوق تحت نظر قرار دارد. قاضى شورا از توجه اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگى را 
اعلام و بشرح ذیل مبادرت به اتخاذ تصمیم مى نماید. راى قاضى شورا: در خصوص دعوى 
آقاى امیرحسین جعفریانى به طرفیت آقاى علیرضا ایزدپور و صادق شعبانى به خواسته 
مطالبه وجه به میزان 90/000/000 ریال به موجب سه فقره چک به شماره 365424 مورخ 
93/4/28 و 365423 مورخ 98/3/28 - 365425 مورخ 93/5/28 عهده بانک صادرات به 
انضمام خسارات دادرسى و تاخیر تادیه از تاریخ سررسید لغایت اجراى حکم با توجه به مفاد 
دادخواست تقدیمى و منضمات آن و وجود چک و گواهى عدم تادیه در ید خواهان که دلالت 
بر اشتغال ذمه خواندگان داشته و عدم حضور خواندگان در جلسه دادرسى علیرغم ابلاغ 
وقت رسیدگى حسب ماده 70 و 73 قانون آیین دادرسى مدنى و عدم ارائه لایحه دفاعیه 
که دعوى خواهان مصون از هر گونه ایراد و اعتراض باقیمانده است دعوى مزبور را مقرون 
به صحت تشخیص و مستندا به مواد 310 و 313 و 249 قانون تجارت و مواد 198 و 515 
و 519 و 522 قانون آیین دادرسى مدنى و تبصره الحاقى به ماده 2 قانون صدور چک حکم 
به محکومیت تضامنى خواندگان به پرداخت مبلغ 90/000/000 ریال بابت اصل خواسته 
به انضمام خسارت تاخیر تادیه از تاریخ تقدیم دادخواست 98/1/11 لغایت اجراى حکم بر 
مبناى شاخص بانک مرکزى و مبلغ 2/425/000 ریال بابت هزینه دادرسى در حق خواهان 
صادر و اعلام مى نماید راى صادره نسبت به خوانده غیابى و ظرف 20 روز از تاریخ ابلاغ قابل 
واخواهى در این شعبه و پس از انقضاى مهلت واخواهى ظرف 20 روز قابل تجدیدنظرخواهى 
در محاکم عمومى حقوقى دادگسترى کاشان مى باشد. در خصوص الباقى خواسته خواهان 
مبنى بر مطالبه خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید لغایت تقدیم دادخواست صرف نظر 
از شمول مرور زمان موضوع ماده 318 قانون تجارت نظر به اینکه حسب ماده 2 قانون صدور 
چک دارنده خساراتى را مى تواند مطالبه کند که مستقیم و متعارف باشد و در ما نحن فیه 
قیود مزبور احراز نمى گردد و افزایش خسارت تاخیر تادیه بلحاظ تاخیر خواهان در اقامه 
دعوى سالیان متمادى پس از واخواست چک مشمول قاعده اقدام مى باشد لذا مستندا به 
مواد فوق الذکر حکم به بى حقى خواهان در خصوص این قسمت از خواسته صادر مى گردد. 
راى صادره در این قسمت ظرف مهلت بیست روز پس از ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهى در 
محاکم عمومى حقوقى کاشان است قاضى شعبه 8 حقوقى شوراى حل اختلاف کاشان 

شناسه: 1066153
آگهى

شماره پرونده: 59/98 شماره دادنامه: 722/98 بتاریخ 98/8/25 در وقت فوق العاده جلسه 
8 شوراى حل اختلاف کاشان به تصدى امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده کلاسه 
فوق تحت نظر قرار دارد. قاضى شورا از توجه اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگى 
را اعلام و بشرح ذیل مبادرت به اتخاذ تصمیم مى نماید. راى قاضى شورا: در خصوص 
دعوى آقاى امیرحسین جعفریانى به طرفیت کبرى محمدى هارونى - صادق شعبانى 
به خواسته مطالبه وجه به میزان 9/000/000 ریال به موجب یک فقره چک به شماره 
319933 مورخ 93/2/5 عهده بانک ملى به انضمام خسارات دادرسى و تاخیر تادیه از 
تاریخ سررسید لغایت اجراى حکم با توجه به مفاد دادخواست تقدیمى و منضمات آن و 
وجود چک و گواهى عدم تادیه در ید خواهان که دلالت بر اشتغال ذمه خواندگان داشته و 
عدم حضور خواندگان در جلسه دادرسى علیرغم ابلاغ وقت رسیدگى حسب ماده 70 و 72 
قانون آیین دادرسى مدنى و عدم ارائه لایحه دفاعیه که دعوى خواهان مصون از هر گونه 
ایراد و اعتراض باقى مانده است دعوى مزبور را مقرون به صحت تشخیص و مستندا به مواد 
310 و 313 و 249 قانون تجارت و مواد 198 و 515 و 519 و 522 قانون آیین دادرسى 
مدنى و تبصره الحاقى به ماده 2 قانون صدور چک حکم به محکومیت تضامنى خواندگان 
به پرداخت مبلغ 9/000/000 ریال بابت اصل خواسته به انضمام خسارت تاخیر تادیه از 
تاریخ تقدیم دادخواست 98/1/11 لغایت اجراى حکم بر مبناى شاخص بانک مرکزى و 
مبلغ 1/232/500 ریال بابت هزینه دادرسى در حق خواهان صادر و اعلام مى نماید. راى 
صادره نسبت به خوانده غیابى و ظرف 20 روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهى در این شعبه 
و پس از انقضاى مهلت واخواهى ظرف 20 روز قابل تجدیدنظرخواهى در محاکم عمومى 
حقوقى دادگسترى کاشان مى باشد. در خصوص الباقى خواسته خواهان مبنى بر مطالبه 
خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید لغایت تقدیم دادخواست صرف نظر از شمول مرور 
زمان موضوع ماده 318 قانون تجارت نظر به اینکه حسب ماده 2 قانون صدور چک دارنده 
خساراتى را مى تواند مطالبه کند که مستقیم و متعارف باشد و در ما نحن فیه قیود مزبور 
احرا نمى گردد و افزایش خسارت تاخیر تادیه به لحاظ تاخیر خواهان در اقامه دعوى 
سالیان متمادى پس از واخواست چک مشمول قاعده اقدام مى باشد لذا مستندا به مواد 
فوق الذکر حکم به بى حقى خواهان در خصوص این قسمت از خواسته صادر مى گردد. 
راى صادره در این قسمت ظرف مهلت بیست روز پس از ابلاغ قابل تجدیدنظرخواهى در 
محاکم عمومى حقوقى کاشان است. قاضى شعبه 8 حقوقى شوراى حل اختلاف کاشان 

شناسه: 1066152
آگهى ابلاغ وقت رسیدگى

نظر به اینکه خواهان سید سعید موسوى زاده دادخواستى به خواسته مطالبه مبلغ 
99 کلیه خسارات دادرسى و تاخیر  /4 33 ریال بابت چک 5-415738/ /00 /000
تادیه به طرفیت بهروز پوراحمد سیاهمزگى به مجتمع شوراهاى حل اختلاف کاشان 
تقدیم که پس از ارجاع به شعبه 12 حقوقى شوراى حل اختلاف به کلاسه 742-
9 وقت رسیدگى تعیین گردیده از  99 ساعت 30/ /11 99 ثبت و براى تاریخ 14/
آنجا که خوانده فوق الذکر مجهول المکان بوده لذا به تجویز ماده 73 قانون آیین 
دادرسى دادگاه هاى عمومى و انقلاب در امور مدنى مراتب به نامبرده ابلاغ مى گردد 
که در وقت مقرر در جلسه دادرسى حاضر شوند ضمنا نامبرده مى تواند تا قبل از جلسه 
رسیدگى جهت دریافت نسخه ثانى دادخواست و ضمائم آن به دفتر شورا مراجعه 
نمایند انتشار این آگهى به منزله ابلاغ محسوب شده در صورت عدم حضور شورا 
تصمیم مقتضى اتخاذ خواهد نمود. مسئول دفتر شعبه 12 شوراى حل اختلاف کاشان 

شناسه: 1066308
آگهى فقدان سند مالکیت

شماره نامه: 139985602015003894 نظر به اینکه آقاى هادى بوسعیدى اشترجانى 
فرزند حسین به وکالت از طرف خانم ویدا نصوحى فرزند محمدعلى به استناد 2 برگ 
استشهادیه محلى که هویت و امضاء شهود رسما گواهى شده مدعى است که سند مالکیت 
ششدانگ یک دستگاه آپارتمان پلاك 14559 فرعى از 582 اصلى واقع در فولادشهر بخش 
9 ثبت اصفهان که به نام وى ثبت و سند مالکیت به شماره چاپى 166131 صادر و تسلیم 
گردیده و معامله دیگرى انجام نشده و به علت جابجایى مفقود شده است لذا چون نامبرده 
درخواست صدور سند مالکیت المثنى نموده طبق ماده 120 اصلاحى آیین نامه قانون ثبت 
مراتب آگهى مى شود که هر کس مدعى انجام معامله نسبت به ملک موصوف یا وجود سند 
مالکیت نزد خود مى باشد از تاریخ انتشار این آگهى تا ده روز پس از آن به این اداره مراجعه 
و اعتراض خود را کتبا با مدارك مثبت تسلیم نماید و چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراضى 
نرسد و یا در صورت اعتراض اصل سند یا سند معامله ارائه نشود اداره ثبت المثناى سند 
مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضى تسلیم خواهد کرد. حوزه ثبت ملک زرین شهر 

(لنجان)  شناسه: 1066539
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

استارت آپ های هندی و کاهش هدر رفت محصولات
استارت آپ های هندی به منظور کاهش هدر رفت بالای محصولات کشاورزی در حال ورود در این حوزه 
و ا فزایش نقش آفرینی هستند. شرکت های فناور و صندوق های سرمایه گذاری خطر پذیر در حال ورود 
به حوزه بسیار پیچیده صنعت کشاورزی گسترده و منسوخ هند هستند. این شرکت ها و استارت آپ ها در 
حال تهیه برنامه های کاربردی و ساده ای هستند که کشاورزان از طریق آن قادر خواهند بود به خریداران 

بزرگ در سراسر کشور متصل شوند. این برنامه ها، با استفاده از هوش مصنوعی )AI( اجزای زنجیره تامین 
را به هم متصل میرکند و هدف نهایی آن کاهش تلفات محصولات کشاورزی و بهبود اقتصاد این بخش در هند 

است. هم اکنون تلفات محصولات کشاورزی در هند حدود ۲۵ درصد برآورد می شود که این میزان هدر رفت )ناشی از 
زنجیره های تأمین معیوب( چهار تا پنج برابر بیشتر از اقتصاد های بزرگ جهان است. طبق بررسی های انجام شده، مقادیر زیادی 

از غلات، میوه ها و سبزیجات در هند بین مزرعه و محل نهایی مصرف از بین می رود. از عمده دلایل این تلفات بالا می توان به انجام عمده کار ها 
به صورت دستی، بارگیری و تخلیه مکرر، مدیریت ضعیف موجودی، ذخیره سازی ناکافی در بخش های مخلف کشور و حرکت کند کالا را نام 
برد. در روش های جدید که مورد نظر دولت هند نیز است واسطه ها تا حد امکان حذف می شوند و به کشاورزان اجازه می دهد محصولات خود را 

مستقیماً به خریداران بفروشند و چشم انداز آن ها را به ویژه در مناطق دور افتاده بهبود می بخشد. 

کی از تغییرات دیگری که از شیوع 
بیماری کووید -۱۹ شکل گرفته است 

و پیش بینی می شود روندی دائمی 
به خود بگیرد، تمایل مراکز تجاری و 
مردم به خرید و فروش آنلاین است. 

در واقع گسترش ویروس کرونا به 
فروشندگان ثابت کرد که بهترین 

راه برای جذب مشتری، دایر کردن 
فروشگاه های مجلل نیست

،،

ایمنا
یادداشـــت
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چگونه مسکن متری 
بخریم؟

یــک کارشــناس اقتصاد مســکن 
توضیحاتی را دربــاره جزئیات اوراق 
سلف موازی اســتاندارد مسکن ارائه 
داد که قرار اســت به زودی در بازار 
سرمایه و بورس کالا پذیره نویسی آن 
برای پروژه های اعلامی از سوی انبوه 

سازان، آغاز شود
دو هفته قبل پروانه اصلانی مدیرکل 
دفتر برنامه ریزی و اقتصاد مســکن 
وزارت راه و شهرســازی در برنامــه 
زنده شــبکه خبر با بیان اینکه اوراق 
سلف بازار مسکن با کمک بورس کالا 
طراحی شده اســت و در یک پروژه 
به زودی عملیاتی می شــود، درباره 
جزئیات اوراق سلف استاندارد مسکن 
تصریح کرد: ارزش تمام شده ساخت 
یک واحد یــا یک پــروژه تبدیل به 
ورقه های کوچک بهادار می شــود و 
آنها در بازار توســط انبوه ساز عرضه 
می شود. وی افزود: از آنجایی که مردم 
می خواهند ارزش پول خود را در مقابل 
تورم حفظ کنند یکی از راهکارهایی 
که می توانند انجام دهند خرید اوراق 
اســت و پول ســاخت یا هزینه های 
ساخت مسکن از طریق اوراق بهادار 
برای ســازنده تأمین خواهد شد. در 
واقع یکــی از روش هایی که موجب 
کاهش وابســتگی به سیستم بانکی 

خواهد شد بازار سرمایه است.
مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن ادامه داد: 
یکی از گره های تولید مسکن، تأمین 
مالی است. حداکثر وامی که هم اکنون 
برای مســکن پرداخت می شود یک 
بیستم قیمت مسکن نیست. بنابراین 
مهم است که منابع ارزان قیمتی از بازار 
اخذ شود و عرضه مسکن در بورس کالا 
نه تنها موجب افزایش قیمت نمی شود 

که معتقد هستیم اثر کاهشی دارد.

   بورس مسکن باعث افزایش 
قیمت مسکن می شود

با این حال حسام عقبایی نایب رئیس 
اتحادیه مشاوران املاک درباره طرح 
بورس مسکن و تأثیر آن بر بازار مسکن 
گفت: بورس مســکن هــم از جمله 
طرح هایی است که به نظر می رسد 
یک طرح زائد باشد. این طرح در هیچ 
کشوری اجرا نشده و طرحی اضافی 
است. عقبایی می گوید: »بورس« یعنی 
سرمایه و بازی کردن با سرمایه. باید 
بازار مسکن از سرمایه ای بودن تبدیل 
به کالایی بودن شــود. وقتی مسکن 
وارد بورس شود، یعنی سیاست هایی 
به جامعه تلقین می شــود که قیمت 
مســکن افزایش یابد و سیاست های 
کالایی بودن مسکن، به سیاست های 

سرمایه ای شدن آن تبدیل می شود.

    جزئیا ت نحوه خرید و فروش 
اوراق سلف مسکن در بورس

یک کارشناس اقتصاد مسکن درباره 
جزئیات اوراق سلف موازی استاندارد 
مسکن که قرار است به زودی در بازار 
ســرمایه و بورس کالا پذیره نویسی 
آن برای پروژه های اعلامی از ســوی 
انبوه سازان، آغاز شــود، گفت: اوراق 
ســلف نوعی پیش فروش مســکن 
اســت ملاک در آن می تواند فروش 
متری باشد یا قیمت شاخص؛ در این 
طرح، انبوه سازانی که قرار است پروژه 
مسکونی بسازند مانند صندوق های 
زمین و ساختمان، پس از تعیین کردن 
زمین مورد نظر برای ســاخت و ساز 
و اخذ پروانه ساختمانی و همچنین 
مشخص شدن جزئیات ویژگی پروژه 
از لحاظ تعداد واحدها و متراژ هر کدام، 
قرارگیری آنها در هــر طبقه و امثال 
آنکه در پروانه هم ذکر می شود، سازنده 
پیش فروش آن در بازار سرمایه را آغاز 

می کند.

خبر 24
تحلیــل بورس
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همیشه کرونا مقصر نیست

یادی از استارت آپ های از دست رفته در 2020

حتی در یک ســال عادی و غیرجهنمی، راه انداختن موفق 
یک  استارت آپ دشوار است، چه برسد به سال جهنمی 2020 
که همه گیری کرونا در این سال،  کارد را به استخوان کسب 

وکارها رساند.

 برابر با هر یک استارت اپ که در سال ۲0۲0، شاهد افزایش درآمد بوده، چندین استارت اپ 
از گردونه کار خارج شده است. تک کرانچ، فهرستی از استارت اپ هایی تهیه کرده که در سال 
۲0۲0، سال همه گیری کرونا از بین رفته اند. شرکت های بزرگتر بعضی از این استارت آپ ها 
را پیش از تعطیل شدن خریدند و بعضی دیگر به کار خود پایان دادند. با این حال، از آنجایی که 
این کسب وکارها به عنوان یک استارت آپ زندگی خود را آغاز کردند، خواندن داستان آن ها 

خالی از لطف نیست.

   آتریوم)2020-20۱7(
مجموع سرمایه جذب شده: 75 میلیون دلار

آتریوم یک استارت آپ حقوقی است که در ماه مارس سال جاری میلادی، به کار خود پایان داد. 
این استارت آپ در یافتن راه حلی کارآمد برای جایگزینی با روندهای طاقت فرسا در شرکت 
های حقوقی ناکام ماند و حتی بخشی از 7۵.۵ میلیون دلار سرمایه جذب شده را به سرمایه 
گذاران بازگرداند. تعطیلی آتریوم درست چندماه پس از این بود که این استارت آپ برای توسعه 
نرم افزارهای کاربردی برای مشترکان و پایان دادن به کار وکلای داخلی تغییر مسیر داده بود. 
شکست آتریوم نشان داد که غلبه بر ساختارهای سنتی و پیچیده تا چه اندازه دشوار است. این 

استارت آپ سه سال بیشتر عمر نکرد. آتریوم با هدف ساخت نرم افزار برای استارت 
آپ ها برای جمع آوری سرمایه، استخدام، انجام معاملات و همکاری با گروه های 

حقوقی آن ها شکل گرفته بود.

   اسنشال)2020-20۱7(
مجموع سرمایه جذب شده: 330 میلیون دلار

نام بزرگ، برنامه بزرگ و سرمایه زیاد از ویژگی هایش اسنشال، استارت آپی است 
که ســازنده اندروید، اندی رابین آن را بنیان گذاشت. اسنشال، محصولات سخت 
افزاری تولید می کرد و به بازاری اشباع شده و بالغ پا گذاشت. موسسان این استارت 
آپ در آغاز اعلام کردند برای تبدیل شدن به یکی از بازیگران اصلی در تولید موبایل 
و ارتباطات هوشمند برنامه ریزی کرده اند. اما در نهایت، پس از سه سال به کار خود 
پایان دادند. هرچند این شرکت یک گوشی موبایل ارزشمند به بازار عرضه کرد اما به 
حوزه خانه های هوشمند وارد نشد. زمانبندی بد، چالش های بازاریابی و طرح اتهام 
هایی درباره سواستفاده جنسی مدیران این شرکت از عواملی بود که به برنامه های 

بزرگ اسنشال پایان داد.

   هاب هاوس )2020-20۱6(
مجموع سرمایه جذب شده: ۱۱.4 میلیون دلار

هاب هاوس، پتلفرم اقامت طولانی مدت در سال ۲016 و توسط شروتی مرچنت ایجاد شد. 
این استارت آپ برای فعالیت حرفه ای در شهرها هدفگذاری کرده بود. در نخستین دور جذب 
سرمایه، هاب هاوس، تنها 11 میلیون دلار از منابع صندوق های سرمایه گذاری جسورانه جذب 
کرد. در مرحله دوم جذب سرمایه، مرچنت اعلام کرد شرکت در آستانه تعطیلی است و پس از 
شکست عرضه اولیه سهام wework، علائق سرمایه گذاران به سرمایه گذاری کاهش یافته 
است. پس از این، هم گیری کرونا با محدود کردن بازار اجاره، همه برنامه های هاب هاوس در بازار 
اقامتگاه را نقش بر آب کرد. این شرکت در ماه سپتامبر تصمیم گرفت به کار خود پایان دهد که 

این تصمیم اعتراض صاحبان خانه، اعضا و فروشندگان را در پی داشت.

   هیپ مانک)2020-20۱0(
مجموع سرمایه جذب شده: 55 میلیون دلار

هیپ مانک، نخستین پتلفرم تراکمی سفر است. این شرکت همه اطلاعات از پروازها، هتل ها، 
اجاره خودرو در مقاصد مختلف را برای مشتریان جمع آوری می کند تا امکان مقایسه قیمت برای 
مسافران فراهم شود. شرکت کانکر، این پتلفرم را خرید اما اکنون، پس از چهارسال، این استارت 
آپ تعطیل شده است. نکته قابل توجه اینکه تعطیلی این استارت آپ گردشگری، لزوما به دلیل 

همه گیری کرونا نبود. شرایط برای این استارت آپ از ۲3 ژانویه سخت شد، یعنی چندماه پیش 
از آغاز قرنطینه در ایالات متحده آمریکا.

   ایف اونلی )2020-20۱2(
مجموع سرمایه جذب شده: 5۱.4 میلیون دلار

کار ایف اونلی، بازارسازی برای رویدادهای خاص مثل رویدادهای ورزشی بود، کسب وکارهایی 
که با همه گیری کرونا، تعطیل شدند. شرکت مسترکارت این استارت آپ را یک سال پیش خرید. 
این معامله، تا زمانی که ایف اونلی اعلام کرد در آستانه تعطیلی است، علنی نشده بود. مسترکارت 

اعلام کرد گروه ایف اونلی و فناوری این شرکت هنوز بخشی از مجموعه است.

   آوت لاین)2020-20۱6(
مجموع سرمایه جذب شده: ۱0.2 میلیون دلار

باوجود سالی پربار برای پتلفرم های رسانه ای، آوت لاین که مدعی بود نسل بعدی نیوریورکر 
است، تعطیل شد. این استارت اپ توسط جاش توپولسکی ایجاد شد و بر ساخت نخستین برند 
رسانه های دیجیتال تمرکز کرده بود. آوت لاین پیش از این، کادر تحریریه را کاهش داد و بر 

انتشار مطالب آزاد تمرکز کرده بود.

   پریسکوپ)2020-20۱5(
پریسکوپ، اپلیکیشن پخش ویدئو برای سیستم عامل های اندروید و آی او اس است. توئیتر 
این استارت آپ را خرید پیش از اینکه حتی محصولی عرضه کند. این استارت اپ باید خدمات 
ویدئویی زنده در توئیتر را توسعه می داد. پریســکوپ، هرچند به طور رسمی در مارس آینده 
تعطیل می شود، اما بخشی از فناوری آن در توئیتر باقی می ماند. این استارت آپ، از موارد نادری 
است که تعطیلی آن به دلیل همه گیری کرونا به تعویق افتاده است. موسسان اعلام کردند اگر 

اولویت های تعیین شده برای سال ۲0۲0 نبود، تصمیم به پایان کار را زودتر اعلام می کردند.

   کویبی)2020-20۱8(
مجموع سرمایه جذب شده: ۱.75 میلیارد دلار

بیش از هر استارت آپ فنی دیگری، وجود کویبی شبیه به هذیان بعد از تب بود. این استارت اپ 
1.7۵ میلیارد دلار سرمایه جذب کرد اما خروجی آن چه بود؟ یک مستند طبیعت به اسم ملکه 
های وحشی که درباره حیوانات ماده ساخته شد، یک برنامه اچ جی تی وی به اسم تلنگر قتل و 
البته شکل پاستا که درباره پاستا ساخته شد. گزارش های اولیه از وضعیت شرکت به نظر شتاب 
زده و خام بود. شاید به این دلیل که هیچ کس فکر نمی کرد چنین سرمایه ای، به این زودی از بین 

برود. اما اواخر اکتبر کار تمام شده بود.

همشهری آنلاین
گــــــزارش

استارت آپ

آثار مثبت و منفی شیوع کرونا بر کارآفرینی ها چیست؟

دنیای کسب و کار پساکرونا

صنعت بازاریابی 
دیجیتال در دوران 

کرونا رشد بی سابقه ای 
را در 20 سال اخیر 

تجربه کرده است و 
پیش بینی می شود هر 
روز بر افرادی که از این 

طریق به کسب و کار 
بپردازند، افزوده شود

شیوع بیماری کووید-۱۹ رشد چشمگیر شرکت های 
تازه کار سراســر دنیا را در پی داشــته است. کسب و 
کارهایی که تا پیش از کرونا در دفاتری قدیمی فعالیت 

می کردند اکنون مشغول دورکاری هستند.

گزارشــات حاکی است که 
بیش از ۴۲ درصد نیروی کار 
ایالات متحده آمریکایی به 
صورت دورکاری و تمام وقت 
فعالیت دارند و مشاغلی که 
مجبور به فروش محصولات 
خود به مشتریان هستند از 

طریق اینترنتی به کار ادامه می دهند.
بســیاری از کارآفرینان باید به طور کامل 
بودجه های خود را در واکنش به اثرات ناشی 
از انتشــار ویروس کرونا مورد ارزیابی قرار 
دهند و سپس برای نحوه فعالیت های کاری 
خود برنامه ریزی کنند. اما پرسشی که در 
اینجا ممکن است ذهن همه را مشغول کند 
این است که پس از پایان همه گیری کرونا، 
کارآفرینان شرکت های نوپا چه سرنوشتی 
خواهند داشت؟ دنیای کارآفرینی پس از 
کرونا چگونه خواهد بود و کووید -1۹ چه 
تأثیری برای همیشه بر این بخش خواهد 

گذاشت؟

   دورکاری
یکی از مهم ترین و بارزترین تبعات شیوع 
بیماری کووید -1۹، تغییر سبک کاری از 
حضور فیزیکی به کار در منزل بوده است. 
آمار حاکی است آن دسته از مراکز کاری که 
از پرسنل خود خواسته اند در دوران کرونا، 
به طور کامل در منزل فعالیت کنند در مهار 
کرونا بین کارکنان خود بسیار موفق عمل 
کرده اند. این در حالی است که بسیاری از 
صاحبان مشاغل با دورکاری مخالف بوده اما 
تغییرات قابل توجهی در ادامه فعالیت های 
خود به وجــود آورده اند تا مانع از شــیوع 

بیماری در میان کارکنان شوند.
بدیهی اســت که میلیون ها نفر از مدیران 

کمپانی ها و صاحبان مشاغل طی این مدت 
از مزایای دورکاری باخبر شــده اند و قصد 
دارند کار در منزل را به روندی دائمی برای 
کسب و کار خود تبدیل کنند. برخی نیز در 
نظر دارند تنها ایام خاصی از هفته را به حضور 
فیزیکی کارکنانشان اختصاص دهند و سایر 
روزها را به دورکاری بپردازند. بســیاری از 
کارکنان نیز از این شرایط احساس رضایت 
کرده و مدعی شــده اند که تردد به محل 
کار بــرای آن ها هم هزینه بر اســت و هم 
اینکه زمان زیــادی را از آن ها بیهوده تلف 
می کند. در پی این تغییرات بســیاری از 
سرمایه گذاران نیز ادعا کرده اند که در آینده 
نزدیک مراکز کاری جدیدی بنا خواهند کرد 
اما از همان ابتدا، کارکنــان را به دورکاری 

عادت می دهند.

   بازار دیجیتال
یکی از تغییرات دیگری که از شیوع بیماری 
کووید -1۹ شکل گرفته است و پیش بینی 
می شود روندی دائمی به خود بگیرد، تمایل 
مراکز تجــاری و مردم بــه خرید و فروش 
آنلاین است. در واقع گسترش ویروس کرونا 
به فروشندگان ثابت کرد که بهترین راه برای 
جذب مشــتری، دایر کردن فروشگاه های 
مجلل نیست بلکه گاهی تبلیغات اینترنتی 
می تواند با صرف کمترین هزینه، بهترین 

نتایج را داشته باشد.
صنعت بازاریابی دیجیتال در دوران کرونا 
رشد بی سابقه ای را در ۲0 سال اخیر تجربه 
کرده اســت و پیش بینی می شود هر روز 
بر افرادی که از این طریق به کســب و کار 
بپردازند، افزوده شود. در پی این تغییرات، 
بدون شک تکنولوژی های بازاریابی نیز با 
پیشرفت های قابل توجهی مواجه خواهد 
شد تا هر چه بیشــتر با تغییرات بازاریابی 

دیجیتالی سازگاری پیدا کند.

   تاب آوری مالی
پاندمی کرونا، چگونگی عملکرد کسب و 
کارهای آسیب پذیر، با کمترین سرمایه را 

در مناطق محروم به تصویر کشید. بدیهی 
اســت 60 درصد افرادی که از این طریق 
امرار معاش می کردند اکنون بیکار شده اند 
و پیش بینی می شود بیکاری آن ها دائمی 
باشد. از مهم ترین این مراکز کاری می توان 
به رســتوران ها و کافه های کوچکی اشاره 

کرد که با اعمــال قرنطینه های کرونایی، 
درهای آن ها برای همیشــه به روی مردم 
بسته شد. در واقع شــیوع بیماری کووید 
-1۹ نشان داد که تاب آوری مالی مشاغل 
مختلف در مقابــل بحران های همه گیری 
نظیر کرونا یکسان نیست و چه بسا افرادی 

که در چنین شرایطی برای همیشه مجبور 
به توقف فعالیت خود می شوند.

   تأثیر دائمی
اینکه مردم و محققان مختلف چگونه دنیای 
پساکرونا را در ذهن خود مجسم می کنند از 
اهمیت خاصی برخوردار نیست؛ آنچه که 
عیان است اینکه شیوع بیماری کووید -1۹ 
اثراتی دائمی از خود بر کارآفرینی، مدیریت 
تجارت و اقتصاد بر جای خواهد گذاشت. 
صاحبان مشــاغل در این دوران تغییراتی 
پیش بینی نشده و چشمگیر متحمل شده 
و برای به حداقل رســاندن زیان های مالی 
از هیچ اقدامی دریغ نکرده اند. البته ویروس 
کرونا نیز درس های مفیدی به آن ها آموخت 
که می تواند اثراتی مثبت بــر درآمدزایی 
و کارآفرینی در ســال های آینده بر جای 

بگذارد.
معمــولا کارآفرینــان بر خلــق تصورات 
بزرگ شامل چشم انداز، هدف و استراتژی 
بلندمدت تمرکز دارند. ایجاد یک کسب  و 
کار نیازمند تمرکز بر »اجرا« و »مدیریت 

مســئولانه« افراد اســت. تعداد کمی از 
کارآفرینان می توانند هــر دو نقش را ایفا 
کنند، بنابراین در جست  و جوی همکار یا 
مشاوری برای کمک به خود در این بخش 
باشــید. به موضوع اصلی مورد علاقه  خود 
بپردازید. چالش پیش روی شما این است 
که دقیقا پیش از گسترش و توسعه ظرفیت 
کسب  و کار خود، مشــاوری را استخدام 
کرده و از چالش های عدم توسعه یافتگی 
جلوگیــری کنید. بــرای بخش هایی که 
کمترین علاقه و توانایی را دارید افرادی را 
منصوب کنید و با گذشت زمان و بهره گیری 
حداکثری از استعدادهای خود، وارد انجام 

امور مورد علاقه تان شوید.
یک اشتباه مشترک کارآفرینی، پنهان شدن 
در دفترکار خود و تصور از اطلاع داشــتن 
دیگران از رویدادهای در حال وقوع است. 
پرسنل شــما باید حداقل به طور هفتگی 
شــما را در حالت رسمی ببینند و سخنان 
شما را گوش دهند. بنابراین در زمان های 
مناسب کارکنان خود را تشویق و از آن ها 

سپاسگزاری کنید.
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